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Bok, ovo je Jonathan. Dobrodošli u treću fazu. 
 
Znate, ništa me ne čini sretnijim nego promatranje moje uloge u ekspresiji 
namjere Kreativnog Duha svega. I njegove ljubavi. Smiješno je jer čim više 
pokušavam to raditi sam to se ređe dogodi, čim više samo slijedim put to se 
više samo dogodi. Zaista je cool, znate mogu vam reći da kreativni duh nije u 
nikakvoj opasnosti, uopće. Uspjet će u izlječenju svega ovoga. Samo su 
individualni komponenti ti koji to moraju naučiti, poput mene. Ja osobno, jeste 
da dobijem cijeli kup onih hate-mailova (“poruke  mržnje”, prim. prev.), 
naravno, ali imam i svakakve ljude koji mi šalju poruke i koji se ponašaju da 
kao da sam svetac, nisam nikakav svetac čovječe, ja sam na terapiji, ja sam 
učenik. Pokušavam se povezati sa Kreatorom. Znate, bio sam sjeban prvih 33 
godina mojeg života i osjećam se blagoslovljeno što imam priliku da prolazim 
kroz ovu terapiju, bez obzira koliko je teško, bez obzira koliko je nevjerojatno 
zbog svih tih promjena u vašoj stvarnosti, ne bih zamijenio to. Samo znati o 
duhu na ovaj način je jednostavno… mislim, prilično je nešto. 
 
Baš prošlu noć, stigao sam kući, i bilo je smiješno, išao sam vani, znajući da 
svaki puta kada nekud idem obično naletim na nekoga i nešto bi se dogodilo, i 
prošlu noć sam mislio 'znam da ću naletiti na nekoga i naučiti ih nešto'. Kada 
kod imam takav stav, kao 'ja idem i naučit ću nekoga nešto' – nikada se ništa 
ne dogodi. Ali kada pustim i živim – onda se dogodi. Svaki puta. Pokušavati 
biti onaj koji će pomoći stvara otpor. Dozvoliti sebi biti učesnik u kreaciji 
kreativnog duha funkcionira. Tek tada dolazite do situacije u kojoj možete 
pomoći. Kada ste spremni biti korisni svemu i u ljubavi prema svemu, onda je 
to jednostavno tako ‘kul’. Ali našao sam sebe hodajući po dućanu, čisto da 
pogledam neke stvari, da pogledam subliminalne poruke na proizvodima i 
slično, ali ništa nije previše privuklo moju pozornost.. naravno. 
 
Onda sam vidio tu djevojku, i oboje smo izašli van u isto vrijeme i mislio sam u 
sebi 'vidio sam ju prije' pogledam sam njezino lice u tom dućanu, radila je 
tamo, i navodno sam trebao razgovarati sa njom. Ili, moj svjesni um je htio 
razgovarati sa njom. Jer sjetite se, vi imate svoju individualnost, imate svoje 
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vlastito svjesno iskustvo života općenito, i vaš svjesni um možda ima 
drugačije shvaćanje onoga što radite od recimo jedne veće slike. Zanimljivo je 
kada promatrate kako se to odvija. 
 
Išli smo prema autima i zaustavio sam se pokraj nje, spustio prozor, ona je 
spustila svoj prozor i rekao sam 'bok! ..mislim da bih trebao razgovarati sa 
tobom' i onda se je nasmiješila' i odmah sam primijetio da je imala tu iskru u 
očima, vidio sam također i bol, i ta cijela stvar o njoj.. imala je taj misteriozan 
izgled, bila je vrlo privlačna na njezin način i znao sam…ok, osjetio sam njezin 
cijeli život i kako bi to donijelo dobre i loše stvari, sve odjednom sam mogao 
vidjeti. 
 
I tako, vidio sam sve to ali nisam sve to rekao. Ali kada razgovaraš sa ljudima 
imaš svoje misli koje se vrte u tebi, naravno, u isto vrijeme. I to je bilo 
najvjerojatnije informiranje mojeg svjesnog uma od strane višeg uma koji zna 
nas oboje, jer sjetite se mi smo svi komponenti nečega većeg. I tako sam 
počeo razgovarati sa njom. 
 
'Kako si ti? I blablabla. Počeli smo razgovarati. I tako je počeo razgovor. 
Rekao sam, 'i, što radiš noćas?' rekla je: 'ohh, napit ću se.' Rekao sam; 
'stvarno?' Rekla je; 'ah, imala sam živčani slom danas na poslu.' I tada sam 
znao, 'aaa.. ovo je zašto razgovaram sa njom.. shvaćam.' Ok, i od onda sam 
jednostavno pustio da se stvari odvijaju, rekao sam: 'pa, mislim da bi trebali 
razgovarati'. Pogledala me je i oči su joj se zaiskrile, i znao sam odmah da je 
to onda mogla osjetiti. Rekla je; 'ohh, trebam ići uskoro kući k mojoj kćeri' 
Rekao sam; 'ooo, okej, pa pretpostavljam da jednostavno možemo 
porazgovarati ovdje'. I na kraju mi je rekla da je udata, i ja sam rekao; 'šta?' 
rekla je 'da', i rekao sam 'zanimljivo', rekla je; 'zašto?', 'pa… rekla si da moraš 
otići doma k svojoj kćeri, a ne k mužu', to je bilo nekako čudno.. rekla je, 'ohh, 
pa... zapravo ga baš i ne volim trenutno, posvađali smo se' i zakotrljala je 
očima na mene, kao da je flirtala. 
 
Prije dvije godine bih bio kao 'oho fino.. zločesto, nestašna udata žena' 
naravno, nakon mojeg otrežnjenja prije godinu i pol dana sada je kao 'oouu.. 
to je drugi razlog zašto sam ovdje i zašto razgovaram s njom', problemi sa 
mužem, problemi na poslu, želi piti. Rekao sam; 'znaš, gledam tebe i vidim 
upravo sada da si zastranila rano u životu, probala pušiti marihuanu rano i sve 
te stvari' i njezine oči su napravile onaj pogled kao 'kako znaš to?!' i 
nasmiješila se je, stvari toga tipa.. rekao sam; 'pa ne trebam pogađati 
jednostavno znam, mogu osjetiti to.' 'ali znaš ima još nešto o tebi..' pitala je; 
šta?' ja; 'pa.. vidovita si.', rekla je; 'da, jesam', rekao sam; 'da, znam'. 'I sada 
se zapitajte; kako sam to znao?' 'kako ja znam da si vidovita?' I ona me je 
samo pogledala… nasmiješila se je malo. 
 
To je dobro pitanje: kako sam to znao!? Jer iskreno rečeno moj svjesni um je 
jednostavno.. izvadio to iz ničega. Kao da je nagađao. Svjesni um bi morao 
tako gledati na to ali očito sam bio u pravu. Zato jer veča svijest zna to. Rekao 
sam; 'postoji iskra u tvojim oćima, postoji razlog zašto ti i ja razgovaramo. 
Pogledaj u moje oći. I počeo sam joj objašnjavati, prošao sam brzo kroz 
skalarnu stvarnost, kao što sam govorio u 'iscjeljenje počinje odmah'. 
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Razumjela je. I počeli smo razgovarati o njenoj vidovitosti, rekao sam; 'kako to 
da si ti vidovita?' rekla je, 'pa… imam snove, uvijek sanjam o sljedećem danu, 
znam kada će se nešto dogoditi, itd.' Rekao sam; 'ok, da li znaš zašto? Da li 
znaš kako se to događa?' rekla je; 'ne..' Rekao sam; 'pa, ok.. možda ne 
gledaš na vrijeme ispravno. Zamisli to kao da ja uzmem jednu dugačku vrpcu 
i ako bi se je nalazio u toj vrpci, da bi došao do jednog kraja vrpce do drugog 
trebao bih pratiti put koji je u i na toj vrpci, zar ne?' rekla je; 'da..'. 
 
'Ako bi uzeo tu vrpcu i zavezao je u krug i stavio je na moje ruke, da bi došao 
do jednog kraja do drugoga svejedno bi trebala pratiti put vrpce, zar ne?' 
Rekla je; 'da..'. 'ali ako sam ja izvan te vrpce, ili jednu skalu više od nje, 
mogao bih preskočiti razne dijelove te vrpce, zar ne? Mogao bih proći kroz 
različita vremena.' 
 
Nasmiješila se je jer je počela shvaćati, rekao sam 'zamisli to kao komad 
kružnog slatkiša, ako si ti unutar toga i ako je to tvoja dimenzija vremena, 
trebala bi pratiti kružno put, okolo i okolo.. ili mogla bi uzeti nož ili olovku i 
prerezati točno na sredini i presresti različite kružne dijelove, sve odjednom. 
Ista je stvar i sa trećom dimenzijom.' Počeli smo razgovarati o djelu o iluziji 
istog, rekao sam, “ništa posebno”. To je baš kako i tvoje stanice prolaze 
iskustvo u tvojem tijelu', rekla je, 'ok..', slijedila me je. 
 
Rekao sam; 'dozvoli mi da ti objasnim zašto sam ja ovdje i razgovaram sa 
tobom sada' podsjetio sam ju na skalarnu stvarnost, 'svaka stanica u tvojem 
tijelu vidi sebe kao 'ja', i ti koristiš svijest svake stanice u svojem tijelu da sebe 
vidiš kao 'ja' i ti također održavaš svaku stanicu u tvojem tijelu', rekao sam, 
'tko je svaka stanica u tvojem tijelu? Ti, zar ne?' rekla je, 'da..', rekao sam; 'pa, 
vidovita si i neke stvari ti se počinju otvarati sada', rekla je, 'da..', rekao sam; 
'pa vidiš smiješno je, neki ljudi misle da sanjaju cijelu stvarnost. Kao 'ništa nije 
stvarno', 'kako se sve može ovako koordinirati?', 'kako to može biti?', 'mora da 
sanjam svakoga!', smijao sam se i rekao sam; 'znaš.. što ako bi jedna moja 
stanica mislila da sanja mene? Možeš li to zamisliti?' čak i vi koji slušate ovo, 
zamislite da jedna stanica u vašem tijelu zamisli da sanja vas. Sve se čini kao 
da je koordinirano okolo njih. 
 
Pomoć, kada ju trebaju i dobiju je, što ako počinju misliti da vas sanjaju? To 
ustvari može biti opasan proces misli, to može biti početak raka. Niti jedna 
stanica u vašem tijelu vas ne sanja, razlog zašto bi se stvari događale okolo 
njih i koordinirale okolo njih i održavale njih je zato jer vi održavate vaše tijelo. 
Što znači da ćete održavati svaku stanicu u vašem tijelu, točno? 
 
I tako smo se smijali o tome, i dao sam joj jedan scenario, da bi joj skalarna 
stvarnost postala funkcionalna, a ne da ostane samo teorija ili filozofija o tome 
da smo svi dio skalarne stvarnosti, rekao sam.. 'zamisli da sjedim ispred 
benzinske stanice, i da razgovaram sa jednim dečkom, i on je menadžer 
ljudskih resursa u jednoj tvrtci, i da mi govori kako su dva zaposlenika u jednoj 
svađi, kako smetaju radnoj okolini, da im je pokušavao pomoći da riješe svoj 
problem, i ja ga slušam.. rekao sam prije, zanimljivo kako si ušao u ljudske 
resurse? Što te je dovelo do te pozicije? I njegov odgovor meni je.. 'o, pa.. 



dosta sam dobar u rješavanju problema sa ljudima, dobar sam sa 
pomaganjem, volim pomagati ljudima'. 
 
Zanimljiva stvar je da se u isto vrijeme, u njegovom životu, on svađao sa 
svojom ženom na primjer, spavao na kauču već cijeli tjedan, i oni se nalaze u 
toj velikoj svađi. I sada, on to meni ne govori ali prolazi kroz to u svom životu, 
kada sam ga pitao zašto je ušao u ljudske resurse a njegov odgovor je bio 
zato jer je dobar sa ljudima, rješavanju problema i rješavanju problema koji su 
iskrsnu između ljudima, to je bilo nekako ironično za njega, potaknulo je da se 
u njegovoj glavi pojavi jedan misaoni mjehurić, 'dobar sam sa rješavanju 
problema ali evo me ovdje spavam na kauču kod kuće jer sam u svađi sa 
mojom ženom'. 
 
Ali on to meni ne govori, svaki puta kada imate razgovor svjesno u vama se 
pojave misli i ne izgovorite sve vaše misli, za njega bi to bilo privatno. Ali taj 
misaoni mjehur se pojavi u njegovoj glavi, zar ne? Istog trenutka kada se taj 
misaoni mjehur pojavi u njegovoj glavi, ja dobijem trzaj u mojem grlu, i moram 
ga pročistiti i kašljem. No bilo je simultano sa tim misaonim mjehurom. Pojavio 
se je na tome da je on mislio kako mora spavati na kauču i kako je u svađi sa 
svojom ženom, čišćenja mojeg grla je bilo koordinirano od strane većeg uma. 
I to je bio zvučni događaj koji je došao u njegov mozak kroz njegove uši, koji 
se je primio, kao kad netko baci loptu primatelju koju ju zatim uhvati. Ista 
stvar. Zvuk čišćenja grla, kašalj baš kada je on imao misao o ironiji toga da je 
dobar u rješavanju problema, ali se svađa sa svojom ženom. 
 
Dakle kada je čistim svoje grlo, energija koje je povezana sa time i tajming 
koji je povezan sa time pokrene njegove misli u pokret. Sada, to nije značilo 
ništa njegovom svjesnom umu, za njegov svjesni um ja sam samo čistio moje 
grlo. Ali za njegov podsvjesni um to bi bio anchor. Prirodni anchor za 
pokretanje te misli. I sada on razmišlja o tome. Možda vidi da neka cura 
prolazi pokraj sa mobitelom i onda uskoro samo da ne prekine i on razmišlja o 
tome kako je čudno kako se svađa sa svojom ženom i kada ona poklopi kaže; 
'Ok, volim te!' i poklopi. Za njegov svjesni um to je bila samo jedna cura koja 
je razgovarala sa nekim preko telefona, ali za njegov podsvjesni um taj 'volim 
te!' se poklopio sa njegovim razmišljanjem o problemu sa njegovom ženom, 
sada svjesno razmišlja zbog tog podsvjesnog putokaza, onda je nesvjesna 
toga, za nju to je bio samo svjesni razgovor sa kime je već razgovarala, zar 
ne? 
 
Sjetite se.. svi smo mi dio nečeg većeg, i tako, podsvjesno 'volim te!' je 
pokrenulo njegovu svjesnu misao o njegovoj ženi, i sada si misli 'ja volim 
svoju ženu', 'ne bih se smio svađati sa njom', 'trebao bih se pomiriti sa njom', i 
baš kada misli to možda dvije ostale žene hodaju blizu i razgovaraju, jedna 
žene nešto veli i baš kada prođu pokraj druga žena odgovara; 'Da…!' način 
na koji je to rekla, način na koji je njezin svjesni um to rekao i tajming u kojem 
je to rekla pokrenulo je njegov zaključak, podsvjesno, njegov svjesni um si ne 
bi mislio da ona ima veze sa njegovim mislima, niti bi njezin svjesni um mislio 
to. No kako god, 'Da…!' je pokrenulo njegov podsvjesni zaključak da pokrene 
svjesni um na to da želi popraviti problem sa njegovom ženom. 
 



I onda si misli u sebi; 'Riješit ću problem sa njom, razgovarat ću sa njom 
večeras'. I možda kada se to događa jedan drugi čovjek dolazi iz benzinske 
postaje i ima taj veliki komad pice ili nešto i ja ga gledam i kažem; 'ooo.. eto 
ga!' tako nekako, i sad, moj svjesni um, to je ono što sam izabrao reći, mogao 
sam reći puno toga, 'oo.. gladan si? to izgleda dobro!' štogod, ali ja sam rekao 
'ooo.. eto ga!' . Ja sam mislio da sam želio reči 'eto ga!' I svjesno sam mislio 
da sam to rekao tom čovjeku zbog njegovog velikog komada pice, smijao se 
je i govori; 'da, da..' Ali baš kada sam rekao 'ooo.. eto ga!' pokrenulo je 
podsvjesno njegov zaključak da riječi problem sa njegovom ženom i da 
razgovara sa njom te noći. 
 
I možda ima još jednu misao koja glasi; 'Dap, popravit ću ovo, razgovarat ću 
sa njom' i onda on misli o tome ponovno, možda netko vozi cestom i dobiju 
potrebu da oglase trubom na volanu, na auto ili nešto, baš u tom trenutku 
'bippp!', baš kada on veli 'da, popravit ću problem sa mojom ženom'. I onda si 
misli… možda, o sjećanju kada su bili zaljubljeni, to se pojavi u njegovom umu 
i baš kada se to pojavi možda jedna ptica poleti pokraj i oglasi se glasno… i ja 
joj dajem taj primjer. Što je puno efikasnije uživo jer može gledati u moje oći, 
u to vrijeme počela je primati moju energiju, što se je događalo sada je to što 
je duh govorio kroz mene, i znao je točno kako to reći njoj, i počela se je 
razvedravati, događalo se je to što je to oživljavalo njezin duh. I pogledao sam 
nju i ona je sve ovo shvaćala. Imalo je smisla za nju u tom momentu kada 
sam joj to rekao. 
 
Rekao sam, 'ti održavaš svoje tijelo, zar ne?' Rekla je; 'da'. Rekao sam, 'i 
tako, održavat ćeš individualne stanice, zar ne?' rekla je; 'da'. 'I tako, 
održavajući individualne stanice, održavaš sebe, zar ne?' Rekla je; 'da'. Rekao 
sam, 'što bi se dogodilo ako bi jedna stanica u tvom tijelu počela krasti od 
drugih stanica, svađati se sa njima, boriti se protiv njih, ubijati ih, nanositi im 
bol, itd.. to je rak, zar ne?' rekla je; 'da..'. Rekao sam, 'sjeti se, vrijeme nije 
linearno za više-skalarni um. Istina je, tvoj podsvjesni um je veza do većeg 
uma koji koristi tebe, mene i sve ostalo što vidiš da bi on sebe vidio kao 'ja'. I 
shvatila je. U parkiralištu ispred dučana, shvatila je. I rekao sam, 'dakle možeš 
vidjeti zašto razgovaram sa tobom sada? Zato jer ako se svađaš sa tvojim 
mužem, i ako si ti i tvoj muž dio nečeg puno većeg, i duh animira sve to, tvoja 
napetost, vaši uznemireni osjećaji prema jedan drugome, negativna vibracija, 
ima skalarni efekt na cjelinu. Ono će održavati sebe, i tako, istina je.. razlog 
zašto ja sada razgovaram sa tobom, zatim sam joj dao tu analogiju sa 
recijverom koji ide prema van i lopte, i lopta je bačena, i oni se susretnu. I dao 
sam gestu, i pokazao sam na nas oboje. I nasmiješila se je. Shvatila je. I 
rekao sam joj, 'i sada shvaćaš. Trebaš proći preko svoje svađe sa svojim 
mužem.' I pogledala me je, i rekao sam; 'dap. Ja sam jedan drugi dio tebe i 
doveo sam ju do toga da shvati, zbog određenih sistema vjerovanja kojeg 
imaš, programiranja u tvom životu, istina je, imaš duha u sebi, ali formiraš kao 
blokade u tvojem umu, sisteme vjerovanja, blokade, tako da nisi sposoban 
dobiti input od svojeg toka duhovne energije u tebi. Prema tome, veča 
skalarna stvarnost čije smo dio će zaobići to i dovest će informacije do tebe 
na drugačiji način. I evo mene. Prestani se svađati sa svojim mužem. Nemoj 
se napiti večeras. I nemoj dopustiti ljudima na tvom radnom mjestu da te 
dovedu do živčanog sloma.' 



 
 
*** 
 
 
Rekao sam, 'čiji je ovo život?', Rekla je, 'kako to misliš?', pa.. čiji život živiš? 
Rekla je; 'moj.' Rekao sam; 'da'. I onda je razmišljala... i rekao sam; 'daaa… 
ako se tako osjećaš, svađa to može dovesti do tebe, ali ljubav to prevaziđe. 
Što je ljubav? I razgovarali smo malo o tome… i rekao sam, i sada znam da si 
zastranila rano u životu ali shvati; nisi ti bila kriva. Ti si dobra osoba. I rekao 
sam, da tvoja osobnost bila je nekako drska i otrovna na određene načine, ali 
to je program. To je dio kondicioniranja kojeg si imala jer si bila odvojena od 
ovih stvari, to se može promijeniti u sekundi. Vjeruješ da bi trebala biti 
kučkasta tamo i ne onamo.. imati neka vjerovanja o ljudima, to se sve može 
promijeniti u sekundi. Shvatila je. 
 
Ovo je zašto volim razgovarati sa ljudima uživo. Da budem doveden do toga 
da razgovaram sa ljudima uživo. Jednostavno se to baš i ne može napraviti 
na internetu. Nije isto kao fluidna, živa interakcija. Znate, kada gledate mene.. 
opsjednut sam sa koliko ono entiteta, neki bi ih nazvali demonima - da li bi 
demoni mogli prčkati po mojem umu tijekom toga? Možda prije dvije godine, 
ali vidite, ako su moje namjere dobre, znači ako su moje namjere iz 
zahvalnosti i ljubavi prema kreativnom duhu svega, i ja shvaćam njegove 
namjere, demoni se ne mogu umiješati u to. Zna to. Ne mogu. Zato jer je 
ljubav previše moćna. 
 
Kada vidim iskru u njezinim oćima jer je shvaćala, shvaćala je.. ovo nije baš 
bila duga rasprava. Bilo je tako.. vidovito. Počeli smo razgovarati o njezinim 
vidovitim sposobnostima, rekao sam; 'pa.. postoje nekoliko vrsta vidovitosti. Ti 
shvaćaš kako sam objasnio onog čovjeka ispred benzinske postaje i sve to, 
zar ne?' rekla je; 'da'. Rekao sam; 'ok.' Razmišljajte o tome ovako, zamislite 
sebe u srednjoj školi sa nekoliko vaših prijateljica, bio je petak, možda ste 
htjeli alkohol te noći ili nešto i vi planirate učiniti to, i onda dođe jedan od vaših 
učitelja. I oboje razgovarate o tome kako nabaviti alkohol, učiteljica dođe i vi 
ste kao 'o bok učitelju! …' Ona; 'bok djevojke! Kako ste?' 'o, dobro smo ..' 
očito ste prestali razgovarati o nabavljanju alkohola, i onda vaš prijatelj kaže; 
'pa ok, moram ići i nabavit ću te karte za koncert noćas' i prve sekunde ste 
kao… 'karte za koncert?! Ooooo.. oke, da, cool.'. Zašto ste to rekli? Naravno 
zato što ne želite da vaš učitelj sazna da će te nabaviti alkohol. 
 
I tako, zbog konteksta i zato jer ste oboje znali o čemu ste razgovarali, bilo je 
lako za shvatiti da karte za koncert znače alkohol. Zato jer niste razgovarali o 
kartama za koncert. Rekla je; 'ok shvaćam to'. Da, svatko je to napravio, to je 
samo način za promjenu simbola ili riječi koju ste koristili, promjena značenja 
koju ste dali tome jer imate razumevanje. Pa ako ste vidoviti, ono što se 
događa meni je.. idete nekoliko nivou-a gore od toga i taj tip stvari je u pravom 
vremenu i u toku. Ovako Illuminati komuniciraju. Zamislite, zamislite da ste 
vidoviti i još govorite ali kroz vidovito razumijevanje možete promijeniti stvari i 
za svjesnog promatrača vaše rasprave koji ne komunicira vidovito oni nemaju 
pojma o čemu to govorite. 



 
Ali ako ste međusobno vidoviti možete mijenjati što stvari znače i činiti ćete se 
da razgovarate o nečemu drugome. Ali stvarno samo mijenjate simbolizam za 
riječi koje koristite. Iz trenutka u trenutak. Jednostavno znate. Ja znam ovo jer 
sam iskusio to. Shvatila je! Zaposlenik u dučanu u Americi se je nasmijao, 
dala mi je smiješak sa izrazom i na način s očima koji je kao 'kužim ovo', 
'znam o čemu govoriš'. Njoj je pomoglo jer je imala jako puno vidovitih 
iskustva ali nije znala kako to spojiti zajedno u svojoj glavi i kažem vam, to ne 
traje dugo. Ako znate o čemu govorite i slijedite namjeru kreacije, duha. Ono 
zna šta trebate govoriti. I tako raditi to, tako to funkcionira, tako vidoviti ljudi 
razgovaraju međusobno. Oni u eliti, to je ono što rade. I smijao sam se sa 
njom, jer je smiješno, zar nije? Rekla je; 'kako misliš?' Pa.. ljudi hodaju okolo 
nazivajući se superiornijim a oni su jedina životinja na planeti koja ne koristi 
ovo. I postoje ljudi koji su toliko uskoumni da ako bi otvorili njihov um za ovo – 
oni bi poludjeli. I životinje, čak i one najjednostavnije životinje, koriste ovo 
svaki dan. Rekao sam, kako misliš da životinje putuju okolo? Kako misliš da 
izgubljena životinja nađe svoj put kući? 'superiorni ljudi' su kao 'ja ne 
razumijem to!' 'kako se vrate nazad kući!?' 
 
Kako jedan leptir uspije od sjeverne Amerike do Kanade!? Mozak leptira je 
malen, ne memorira sve to. Koristi znakove iz trenutka do trenutka kroz 
vođenje više-skalarne stvarnosti. I smiješno je jer ljudi mogu biti traumatizirani 
pri otvaranju sebe za ovo prvi puta, skoro je komično zato jer.. što se je 
pojavilo u mojem umu je kao.. pa, ne znam zašto se je to pojavilo u mojem 
umu ali… 
 
Ima stari film 'Amazon women from the moon', i jednostavno bi ga trebali 
vidjeti da bi znali o čemu pričam, gdje postoji jedna scena sa Williamom 
unutar baze na mjesecu, gdje su sva ta svjetla koja se stalno pale i gase i on 
pokušava komunicirati sa nekim tko je na komunikatoru sa njime i da, 'stvari 
idu dobro ovdje na mjesecu ali vam moram reći da se ova svjetla stalno gase, 
i pale, gase i pale, gase i pale, GASE I PALE, GASE I PALE!!!.... poludjet ću 
od ovoga!' Na neki način je poput toga zato jer ljudi koji nisu svjesni toga, 
kada se otvore tome svi ti anchori se daju njima kao direktni odgovori na 
njihove misli svuda kuda idu. Ljudi kao dodiruju svoje noseve, pogledaju okolo 
oni dodirnuju svoje uho, svi ti maleni znakovi, ljudi kašljucaju kao odgovor na 
njihove misli. 
 
I sljedeća stvar koju znate jeste da svi okolo vas rade to kao odgovor na vas, i 
smiješno je, ali morate proći kroz to. Ali je smiješno. Zato jer se događa 
stalno. Ali nije u smislu da sanjate sve, nego je stvar u tome što ste svi dio 
nečega puno večega. Ljepota je u tome što ćete imati svjesno iskustvo toga. 
Kao što sam rekao njoj, 'znaš.. to je ono što se događa. Bio sam vođen do 
tebe da te dovedem do toga da shvatiš određene stvari u tvojem životu, 
vidovito sam bio vođen da ti objasnim ponešto o tome, da je tvoja svađa 
nebitna i da se treba riješiti, da je tvoj živčani slom gotov, pitao sam; kada je 
bio tvoj živčani slom? Rekla je; 'danas na poslu'. Rekao sam; pa.. to je već u 
prošlosti. Pogledala me je.. rekao sam, zašto si sada zabrinuta? 'zato jer su 
ljudi bili toliko bezobrazni prema meni', ..bili?; 'da.'. Da, ali sada je sada.. i 
druga je stvar kada to čujete na videu, druga je stvar kada imate kontakt očiju, 



energiju, naša energija se je spojila, kao kovalentni spoj između dvoje atoma, 
u tom momentu. Imali smo zamjenu namjera, i bio sam sposoban komunicirati 
sa njom. I to je bilo to. 
 
Rekao sam; 'ok, i sada razumiješ to?', rekla je; 'da', i smiješila se je, i vidjelo 
se je da joj se cijelo stanje promijenilo. Svakakva pitanja su joj se odgovorila, i 
to samo u pola sata, nije ni toliko bilo. I rekao sam, 'okej, bilo mi je drago što 
smo se upoznali, bye.' I nasmiješila se je, zatvorila prozor, 'bye'. Sve se je 
promijenilo. Što se je dogodilo? Oboje smo dio nečeg većeg, i dovelo me je 
do nje, iz tog razloga. Sada, moj svjesni um je imao svoje iskustvo toga. 
Razgovor sa curom, filozifirali smo o tome, objasnio sam joj nekoje stvari. Ali 
su se događale i mnoge druge stvari u tom razgovoru kojih moj svjesni um 
nije bio svjestan. I kojih njezin svjesni um nije bio svjestan. Ali njezino stanje 
je bilo dokaz toga, način na koji se je osjećala pri kraju toga je dokaz svega 
toga što se je događalo. Energije i sve te stvari kojih nisam bio svjestan, i to je 
prelijepo. Prelijepo je zato jer je to bio duh koji je na taj način održavao sam 
sebe. To je sve. 
Ok? I, ako još niste skužili... ovo je način na kojeg su napravili neuro 
lingvističko programiranje, btw. Smiješno je, imam ljude koji mi šalju poruke i 
kažu 'čovječe, zvuči kao da si studirao neuro lingvističko programiranje' 
 
Umm, ne. 'Kako misliš, ne!?' Umm, kako misliš, kao da sam čitao o tome? 
Kao da sam morao gledati video? Ne. Mene uči duh. Od osnova nadalje. I 
tako.. ne trebam memorirati sve to. Netko me je doveo do videa u kojem je 
Richard Bander, to je bilo smiješno. Samo sam trebao gledati jednu minutu, 
samo da vidim kako je to on zvao, 'oo, vi to zovete neuro lingvističko 
programiranje?' ok, znači to je kako to zovete. I znam da je on svjestan 
nekojih od ovih stvari, govori o podmodalitetima govora i kako idu u 
podsvjesni um i sve to, ali njegove su namjere drugačije. U njegovom govoru 
on.. na njegova predavanja dolaze hipnoterapeuti, psiholozi, svi su oni tamo 
da nauče NLP – oni ništa ne uče. Znam da ne, i ako ih i uči, kako znam to? 
Zato jer programira njihov um, kroz cijelo predavanje. Apsurdno je! I postoje 
mnoge stvari koje.. pa.. morat ću vam pokazati. Stavit ću kratki klip o tome, 
postoji jedna rečenica gdje on doslovno programira ljude sa NLP-om da 
odbijaju boga. 
___________ 
*video* -do pri kraju 6 od 25/ kraj 6 od 25: 
___________ 
Uglavnom, možete downloadati torrent 'hipnosis party pack' netko me je 
doveo do toga, i samo skinite vide materijale od Richarda Bandera. Možete 
gledati i njegov drugi video koji se zove 'neuro hipnotic repatterning', gledajte 
ga. Vidite koliko puta o sebi govori kao doslovno direktno da je opsjednut 
demonom. Pljuje po Kristu u njemu. Ruga se razapinjanju… slušajte, ako ste 
vi netko tko se je počeo buditi, možda ste primjetili to, možda ste primijetili 
više sinkroniciteta u vašem životu, onda ćete skužiti sve ovo relativno brzo. 
 
Dakle, jezik života… ono što vam pokušavam pokazati u smislu onih vidovitih 
interpretacija, dualnih značenja, i pomoću svega što sam vam rekao, o višem 
skalarnom umu koji uvijek komunicira kroz vas, kroz ljude, kroz život.. je jako 
važno za vas da naučite. Učinit će nešto poput analize govora unazad veoma 



jednostavnim. Toliko puno više toga će vam biti otkriveno na ovaj način. To 
vam mogu obećati. I garantiram vam.. obećajem vam, Richard Bandler je 
kompletno svjestan toga. I on to vidovito koristi …. 
 
Garantiram vam da je vidovit. Čak i govori o izmamljivanju, što je riječ koja se 
koristi u špijunskom žargonu. To je termin koji se odnosi na suptilne 
ekstrakcije informacija tijekom normalnih i nevinih razgovora. Zato jer.. ovi 
ljudi znaju, znaju što ćete otkriti na ovaj način, viši um, entiteti sa kojima su u 
komunikaciji ih pokušava voditi u vezi ljudi, jako puno dodirivanja uha, nosa, 
oni zovu te stvari 'misaoni tagovi'. Možete raditi to pomoću stvari kao što su 
fonetički ubrzane hipnotične komande, naravno ali ako ste vidoviti možete ih 
dozivati na taj način. O tome govorim. Ti tipovi sidara, to je to znanje koje im 
je omogućilo da stvore nešto kao što je neuro lingvističko programiranje. Ali 
uglavnom, dopustite mi da se vratim na raspravu, ok? 
 
Shvatite, nadam se da ćete prvo slušati 'iscjeljenje počinje odmah' prije 
ovoga, ili jednostavno nećete imati razumijevanje o tome o čemu vam 
govorim. Sjetite se, imate svijest, tu odvojenu energiju koja je priključena na 
sve, zar ne? pa.. dio načina na koji vas odvaja od večeg djela vas samih je 
otimanjem ovog normalnog načina održavanja života, ovo nije nov jezik, ovo 
je vaš stari jezik. Vidite.. možete imati govor, linearnu gestikulaciju i sve te 
stvari da bi koordinirali životom, naravno. Ali bez navigacijskog voditelja, bez 
veze sa većim umom za pomoć, izgubljeni ste. I tako oni to oduzmu od vas, 
stvore stvari kao što je psihologija tako da svatko tko bi znao i govorio o ovim 
stvarima, njega bi se nazvalo da je deluzionalan, da projektuje, dakle svaki 
duhovni mudrac koji je ikada hodao zemljom je bio deluzionalan? ha? Ok, u to 
spada i Krist? Deluzionalan? Krist je znao ovo. 
 
Ljudi, SVAKA ŽIVOTINJA ZNA OVO. To je točan način na koji putuju, ali, ti 
demoni, derivati te više svijesti su preoteli ovaj proces. Koristimo nogomet 
ponovno, zamislite to kao da počinjete igru i šaljete van tri recejvera, pa ćete 
imati tri prijestupnika, pokušat će presjeći tu loptu, ili blokirati ju. Demoni bi 
uradili istu stvar, zašto? Zato jer da bi napali život na Zemlji i sve moraju 
napasti i to na način na koji Zemlja komunicira sa sobom. Ali oni su svjesni 
skalarne stvarnosti i tako oni znaju da morate biti odvojeni od toga, i jeste na 
neki način jer sam vam rekao da će ta svijest isključiti određene dijelove 
višeg-skalarnog uma Zemlje od vas. Te dijelove koje ono koristi da bi sebe 
vidjelo kao 'ja', te će onda zakopčati i vas na sebe da bi sebe vidjelo kao 'ja'. 
 
Sada je situacija trenutno pola-pola. I svaka osoba, ovisi, ali na kraju gledano 
prosječno – pola-pola je. Na primjer, i nije uvijek ovako, za osobu poput mene 
će biti, ali ne za prosječnu osobu. Ali, ako bih razgovarao sa onim likom 
ispred benzinske postaje, recimo da bi ga demon želio pokvariti, pa žena koja 
je prošla pokraj koja ga je pokrenula sa 'Da…' njezin odgovor bi bio 'Ne'. I 
njezin svjesni um bi racionalizirao, zašto? Ja ne bih počistio grlo na pozitivnu 
misao nego na negativnu, umjesto da bi rekao 'ooo.. evo tebe'…, možda bih 
rekao nešto poput 'to je ludo!' ili nešto u tom stilu. Oni mogu kontrolirati vaš 
ego baš kao i što to može duh. Apsulutno. Ali što sam vam rekao, rekao sam 
vam ako imate ljubav u vašem srcu, i namjeru ljubavi za sve što vidite – 
demoni ne mogu dodirnuti to. Jednostavno ne mogu. Vidjet ćete to osobno. 



To je kao da možete vidjeti kroz tijelo osobe i kroz njezin ego, koja god 
osobnost oni mislili da imaju, i da bi vidjeli veću stvarnost, veću namjeru, 
ponovno bi ste zavoljeli ljude. 
 
Prekrasan je osjećaj kada jednom ponovno brinete o ljudima. I demoni ne 
mogu dodirnuti to. I oni znaju da to ne mogu dodirnuti, jer razgovarate o 
kreativnom duhu, čovječe. Ako ste tu u njegovo ime on će vas zaštititi i sve 
ostale sa kojima razgovarate. Ali neće premostiti njihove postupke jer su vaše 
namjere dobre, shvaćate, vaše namjere su iz ljubavi. I tako ljubav će se izdići i 
komandirati vašem egu, i demon ne može okolo te obrane, demon vam može 
kontrolirati um bez problema, ali ljubav, kao što sam vam rekao u 'iscjeljenje 
počinje odmah' komandira egom. Komandira svom strukturom. Tako da nema 
veze koliko demona pokušavaju ometati razgovor, ako pokušavate prevariti 
nekoga, ako pokušavate to raditi u onom 'odvojenom stilu', ili ako niste pod 
voljom kreativnog duha – onda se demon može umiješati u to. Nema 
problema, uopće nema problema. Zato jer.. moj primjer sa egom ili svjesnim 
umom je kao sa komadom gline, lončanim kotačem, naravno nije sasvim 
takav ali je dobra metafora, uvijek je u gibanju, uvijek se vrti, ali ono što može 
staviti svoje ruke na to i kontrolirati to je varijabilno. Može biti duh, može biti 
kontrola uma, tehnologijska kontrola uma, subliminalne poruke, entiteti... 
 
Mislite o ličnosti neke osobe kao prozoru instant messengera, kada govorite 
sa nekim preko toga prozora imate jedan username, sve što dolazi preko u 
formi teksta je pod tim jednim imenom ali vi ne znate ako je u tom trenutku 
netko kod kuće te osobe, recimo pet različitih ljudi svrate i napišu nešto i 
kliknu enter, sve će se pojaviti pod tim jednim korisničkim imenom. Većina bi 
u tom slučaju bila kao; 'nekako si čudan, kao da imaš nekoliko osobnosti' pa 
osobnost je očito više od korisničkog imena, može misliti, zbrajati, ima 
povijest, memoriju, ali je uvijek u pokretu. Kontrola uma je.. kada govorite o 
vidovitoj kontroli uma, nije kao da vaš um raspravlja sa time, više je kao… 
'moje misli su tvoje misli'. Tako kontroliraju vaš ego. Na primjer, ako žele 
misliti umjesto vas jednostavno misle u vašem glasu iz prve osobe. To bi bila 
psihički/vidoviti kontrola uma. 'Ja mislim ono ili ono..' svejedno. I onda vi to 
mislite, ljubav se može obraniti protiv toga, jednostavno se može. To je to.. 
kao što sam rekao, stvarno se trebate povezati sa kreativnim duhom. 
 
I sada, zašto vam govorim o ovom jeziku? Zato jer je to jezik života i ono što 
će se dogoditi je, kao prvo, morate razumjeti nešto. 
 
Na neki način je to poput sviranja gitare, recimo da nikada prije niste svirali 
gitaru ali vam se sviđa, ili bilo koju drugi instrument ali ja koristim gitaru, i 
želite svirati gitaru i pokupite gitaru i kažete si 'ooo.. želim svirati jednu 
pjesmu', nikada prije niste svirali, nemate iskustva, nemate mišične snage u 
vašim prstima, nemate koordinaciju sa prstima za sviranje, i svirate i vaše 
sviranje je kao jedna žica nakon druge… sjedite tamo, mučite se, pokušavate 
staviti svaki prst na svaku žicu, i osjećate se totalno ne koordinirano, sve je 
mutno i zvuči užasno. 
 
Mnogo ljudi to rade i naljute se jer pretpostavljaju da će moći svirati njihovu 
najdražu pjesmu ali ne mogu. I onda odmah odustanu. 'Fućkaš ovo! previše je 



teško'. Ali za sve vas koji niste odustali – znate. Ostanete sa time i počinjete 
dobivati koordinaciju, snagu u prstima, ali ne možete još pogoditi određene 
žice, stavljate prste na žice i zvuči dobro ali ne možete još svirati sa svim 
prstima odjednom, pogledate sve gitariste koji to mogu i vi ste kao 'kako im to 
uspijeva!?', 'niti ne gledaju na to, kako to rade!?', i pokušavate, možda radite 
neke vježbe, griješite par puta, ali onda dođe taj blaženi trenutak, možda si 
date odmor od par dana od sviranja gitare, mozak vam se ponovno spaja što 
ni ne primijetite i onda jednoga dana jednostavno pokupite gitaru i 
jednostavno počnete svirati – i paf! pogodite. I ne možete vjerovati, 'pa čekaj 
malo, odsvirao sam sa svim prstima odjednom! Ja to mogu!' i jednostavno se 
dogodi, to je razlog zašto sam stavio za intro onaj video o karate kidu, svi ste 
vi naučili toliko toga, ali samo toga niste potpuno svjesni. Ne znate. U vašim 
vlastitim životima, ono što ćete otkriti kada idete kroz ovaj proces, da postoje 
toliko stvari koje su se dogodile u vašim životima, i one su jako važne jer je 
druga stvar kada vaš netko pokušava naučiti nešto novo, ali je druga stvar 
kada ste več prošli kroz to i pogledate natrag u retrospektivi, i kada imate to i 
kažete 'da! vidio sam to i prije, da mogu izvuči nešto od toga..' 
 
 
*** 
 
Sve je u tome da sklopite stvari zajedno. Baš kao što je i onaj dječak to 
napravio sa onim potezima u videu, naučio je to ali još nije sasvim znao. Ista 
stvar je i ovdje. Jako puno vas nakon 'iscjeljenje počinje sada', ste počeli 
doživljavati sinkronicitete ili kako već to nazivate, stvari su se počele događati 
više od jednom i morale su biti nešto više od slučajnosti, počeli ste dobivati 
poruke kada ste ih trebali. I kada ste bili ljudi ste dobijali sve te negativne 
poruke.. sve te stvari su se počele događati, nekoji ljudi nisu znali kako se 
nositi sa time, 'da li sanjam cijelu ovu stvarnost!?' 
 
Jedna druga stvar koju će ljudi reći je 'život je samo refleksija samog sebe', 
kao da jednostavno reflektirate vaš vlastiti um na sve i natrag na vas, pa.. da i 
ne. U situaciji kao što je bila noćas, kada sam bio vođen do one cure, to ne bi 
mogao biti ja, ja da sam reflektirao svoje misli na sebe, od života.. to je bio 
veći um koji je govorio direktno meni i njoj. Veća skalarna stvarnost. Ljudi 
misle da reflektiraju svoje misli natrag na sebe, od života na sebe zato jer se 
stvari sinkroniciziraju okolo njih. Ali to je samo način na koji se održava.. 
shvaćate li? Baš kao što vi održavate svaki dio vašeg tijela. Da može 
održavati sve vas odjednom. Vi održavate svaku stanicu u vašem tijelu, znate 
li koliko su kompleksni procesi za svaku stanicu? I vi radite sve to. Vi to sve 
održavate. I tako, što je Kreativni Duh? Da li shvaćate? On je… DUH čovječe, 
koji animira sve. Svaku stanicu u vašem tijelu, i svaku osobu. I Zemlju, i sve 
gore na skali. To je kreacija. Stvarno je. Da. Svaka životinja zna to. 
 
Slušajte, možda je vrijeme da 'superiorni ljudi' sustignu sve ostale životinje? 
Shvaćam da je tu ta negativna svijest, već sam vam rekao – ako su vaše 
namjere od ljubavi, proći će preko toga. Ok? Čim su vaše misli čistije, u 
smislu namjere, slijedeći tok kreativne sile.. kretanje sa njom, to će više stvari 
biti pozitivne. Ali zašto vam kažem da idete van u prirodu? zašto je to važno? 
Morate shvatiti nešto, životinje nisu bile pogođene fluoridom, aspartamom, 



indoktrinacijom u svakakva vjerovanja, nisu pogođene televizijom, 
subliminalnim porukama, magazinima, nisu dobile vakcine, .. one imaju jednu 
više aktivnu vezu sa kreativnim duhom. Posebno vegeterijanske životinje. 
Predatori su nekako.. u sredini. Ali vegeterijanske su od duha. Dakle kada 
idete van u prirodu, tamo je toliko puno života. 
 
Ljudi su kao zaražene stanice, svi ste vi povezani na tu zaraženu svijest, na 
jedan ili drugi način. Jednostavno jeste, ok? drugačije.. pa, pogledajte koliko 
puno ljudi su kao tumor, ako želite vidjeti kako Zemlja vidi ljude na njezinoj 
vremenskoj skali.. jer sjetite se vaš život je jako kratak za Zemlju, kada 
pogledate atom on vibrira previše brzo da bi ste ga i vidjeli, kada pogledate 
galaksiju sa tamnom materijom oko nje, što je kao skalarno viša analogija za 
atom, i za vas je ona kao zamrznuta u vremenu. I za vaš život, vrijeme teče 
baš kao normalno, zar ne? Tako da je Zemlja na drugačijoj skali od vas za 
njezinu vlastitu svjesnost. Tako da, način na koji bi Zemlja gledala vas je.. 
zamislite da uzmete jednu sliku od svih ljudi i njihovog stanja na Zemlji svakih 
pet godina, od početka čovječanstva.. i koristite svaku sliku kao jedan okvir, u 
filmu od 30 framova u sekundi, to bi bilo 150 godina po sekundi. I gledajte taj 
video.. o širenju čovječanstva, to je kao bolest, kao rak. To je kao skarletna 
groznica.. što je to? 
 
Pa, imate jednu vrstu bakterije koja se zove Streptococcus pyogenes, to je 
normalna flora unutar vas. Ali ponekad kada vaša bakterijska flora ode van 
balansa, ili ako se dogode nekoje druge stvari koje smanjuju konkurenciju za 
ishranu, ono može početi rasti, razvijati se. Može postati zarazno, jer sada 
prevaziđe sve i raste previše, i onda dobijete bolesno grlo. Ali nije ta bakterija 
koja vam daje skarletnu groznicu. Dakle kako dobijete tu bolest? Pa, kada 
virus zarazi bakteriju. I kada se to dogodi oni to nazivaju fejđom, to je ime za 
virus koji zarazi tu bakteriju. Što se dogodi? Pa, virus stavi svoj DNA i enzimi 
u bakteriji pročitaju taj DNA i započinje novi genetski slijed koji se stavi unutar 
bakterijske dna, u svoj genetski kod i stavi to unutar genetskog koda bakterije. 
I taj novi genski slijed propiše proteinski toksin, otrov. Koji onda utjeće na vas. 
Više nije isti tip bakterije, što mislite što rade sa vama tijekom vremena? 
 
Čujete o ovome, zar ne. Čak i u religiji, korupcija DNA, kako mislite da su to 
napravili? Kako drugo nego sa virusima? Virus nije živ ljudi, nema 
metabolizam. I pogledajte ga, ili je jedno ili dvoje nasukan niz RNA ili DNA, i 
eto tako "slučajno" ima savršeni vektor za infekciju, proteinske kapsule koje 
se jednostavno sklope sa receptorima i onda penetrira i ostavlja genetski 
materijal, i u pitanju je kao program zato jer, virus vam ne može nauditi. Sam 
od sebe, ne može se reproducirati sam od sebe – nije živ. Vaši enzimi ga 
trebaju pročitati i stvoriti ono što im govori da stvore. Ali oni to ne rade, ne 
može vam nauditi. Nano-tehnologija je. 
 
Vidite, student-micro biologije bi bio kao 'pa, naš profesor kaže da virusi 
dolaze iz tropske šume zato jer ima sličnu temperaturu kao što ima ljudsko 
tijelo'. Da, ok. Dajte ljudi, u pitanju je tehnologija. Nema razloga da virus 
postoji u prirodi. Razmislite o tome. Koje su šanse za to? Imate ispravne 
kodone, koji su valjani fragment DNA ili RNA, i pošiljački vektor sa 
proteinskom kapsulom oko njega? Dajte.. i pogledajte HIV. I AIDS, u vašem 



imunskom sustavu, bilo bi dobro razgovarati o imunskom sustavu sada, jer se 
to odnosi i sa time što se događa na Zemlji, uglavnom za vaše bijele krvne 
stanice imate sistem. Ima različitih vrsta bijelih krvnih stanica, imate 
polimorfonuklearne leukocite, i većinu vas nije briga za ovo ali u slučaju da 
ima kojih studenata fiziologije koji trebaju čuti one tehničke stvari, jer ja 
govorim o duhu i ja ne bi bio kvalificiran prema vama osim ako bi znao ono 
što vi znate, da znam što one jesu, oni bazofili, neutrofili, ok? i onda imate 
vaše manomorfe, i TMB-e i monocite, koje zovete makrofage kada je u tijelu 
jer su mobilni. 
 
Makrofag je kao policajac, uvijek idu okolo tijela i sakupljaju stvari, traže sve 
što bi mogli biti antigen, ili nešto što ono vidi kao strano telu. I ako nađe nešto 
poput bakterije, koja je strana i zarazna ono će je 'pojesti', zato je i zovu 
fagocidna stanica, P.I.G.I.O, 'fag' znači pojesti 'sajt' znači stanica. Dakle u 
pitanju je fagocid. Ono će je pojesti, i rasipati materijal, kontekst bakterije na 
zidu stanice. I onda ode do limfnog čvora, tamo se nalaze mnoge bijele krvne 
stanice koje su već tamo, ustvari rekao bih da ste već rođeni sa okolo 500000 
različitih vrsta kombinacija koje su već tamo za tretiranje zaraza. 
 
 
Več ste preprogramirani za borbu protiv 500 000 drugačijih vrsta potencijalnih 
agenasa infekcije. Ali je vrlo generično, tako da kada nešto novo dođe u vaše 
tijelo.. ono što se događa je, makrofag bi ušao tamo i rekao bi 'ejjj! Vidite što 
ja imam' i naravno da ne govori engleski samo sam metaforičan, uđe tamo i 
'gledajte! Da li tko ovdje zna što ovo je? Jel se može tko nositi sa time?' i nije 
samo no što vam znanstvenici govore, nije samo 'show and tell', ovo se 
događa i u drugačijim dimenzijama, da li znate da vaše tijelo komunicira i u 
višim dimenzijama? 
 
Imate jako puno tipova komunikacije, mnogo putova komunikacije, ne samo 
hormonski, ne samo neuronski, svjesnost. I ta svijest nije samo limitirana u 
trećoj dimenziji. Niti nije imunski sustav. Ali uglavnom, možda na poslijetku taj 
makrofag susretne bijelu krvnu stanicu i kaže 'eh! ja imam nešto što se može 
nositi sa time, to je jako slično tomu kako sam ja napravljen, evo dajte mi 
trenutak da promijenim nekoje stvari' i oni to zovu genetskim re-
kombiniranjem. I tako malo promjeni genetsku sekvencu malo tako da može 
uspješno popraviti infekciju. Jednom kada je gotovo, i jednom kada je 
promijenilo sebe da bude ispravno, tako da se može nositi sa time, podjeli se i 
uspava neke delove sebe - oni to zovu memorijskim stanicama i to je vaša 
imunitet. U slučaju da taj paket ponovno dođe do tijela, tako da ne trebate 
ponovno prolaziti kroz sve opet. 
 
Ali kada je identificirano ono kaže 'ok, ja sam taj koji će se pobrinuti za to' 
onda će pokrenuti receptor na staničnoj membrani i sve ostale će isključiti 
njihove receptore. I ovo je receptor koji se zove interluken dva, inter znači 
između, luken znači bijelo. Bijela krvna stanica. To je hormon koji je stvoren 
od strane pomagačke stanice. I ono što taj hormon radi jeste to što uzrokuje 
naglo širenje stanica, oni se jako brzo šire.. vaši limfni čvorići će doslovno 
postati puni, zid na zid, sa bijelim krvnim stanicama. 
 



To je zašto će doktori opipavati vaše limfne čvorove, ako su natečeni, to znači 
da je vaš imunoški sustav pokušavao nešto pobijediti. HIV ide za pomagačkim 
stanicama, one koje susreću interleukin-2. I tako, bez toga ne dobijete brzo 
širenje stanica. 
 
Da, siguran sam da se je to sve pojavilo usred tropske šume kao čudo 
prirode. Ne čovječe, virusi su nano-tehnologija. 
 
Dozvolite mi da objasnim zašto razgovaram o imunoškom sustavu ovdje. Ovo 
nije lekcija o fiziologiji. Iako se čini da je tako, nije lekcija o imunologiji. Vidite 
uzorke. Zašto bih govorio o genetskim rekombinacijama bijelih krvnih stanica? 
Zato jer Zemlja ima sličnu situaciju ali samo na većoj skali. Tako da ljudi koji 
se 'bude' idu kroz sličan proces. Duh može promijeniti vaš genetski kod. Kroz 
rezonancu, vaš duh to može. Dio vas, vaša svjesnost, vaša razumijevanja, 
vaše učenje ovog jezika, je slično u svom uzorku genetskoj rekombinaciji. 
Ono što radi je da vas bolje osposobljava da izdržite problem. Naučite 
prepoznati dosljednost života. Postoje uzorci kroz sve skale. To je zašto vam 
želim demonstrirati da ovo postoji. I ako znate da postoji u vašem tijelu, zašto 
bi bilo drugačije na ovoj skali? Dio učenja ove nove informacije. Otvaranje 
vaše svjesnosti i slično, je dio sličnog procesa genetskoj rekombinaciji bijele 
krvne stanice. Osposobljava vas da pomognete. Ok? 
 
Uglavnom, virusi dodaju genetske sekvence, to je ono što mnoge vaše 
infekcije koje vi smatrate prehladama ili gripama jesu, oni ustvari mijenjaju vaš 
DNA. Da. Ali, kako se oduprijeti virusu? Pa, rekao sam vam ovo u 'the healing 
begins now', ako ste zaboravili to vratite se i odslušajte to. Što je nosilac? 
Slušate o nosiocima, 'o ova osoba je nosilac' oni ne pate od simptoma ali su 
nosilac. Pa, ako ste nosilac, to znači da vaše bijele krvne stanice nisu 
pobijedile virus, nisu izbrisale tijelo virusa, drugačije što bi drugo nosili? 
Generalno zato jer je virus jednostavno premalen, ili međućelijski ili nešto ali 
zašto ne manifestirate simptome? Jedna osoba dobije virus i izražava 
simptome jednom i ne izražava ih ponovno i druga osoba dobije to i izražava 
ih stalno, koja je razlika? Pa.. onaj koji ih ne izražava je prokužio! 'ej! Ovo radi 
sve te stvari, nemojte očitavati to!' doslovno, i onda šalje tu informaciju kroz 
cijelo tijelo. 'Svi, slušajte! Ova genetska sekvenca, ne očitavajte ju! Radi ovo i 
ono.. ignorirajte ju!' I vidi stvar o virusu, ako ga vi ne očitavate, ako ne slijedite 
upute, ne može vas povrijediti! Činjenica. 
 
Pa.. ista stvar je i sa kontrolom uma. Ako dopustite da vam duh oživi iz mrtvih, 
ako dozvolite ljubavi da se uzdigne i komandira egom, to može prožeti vaš 
podsvjesni nivo čak i kada je vaš svjesni um nesvjestan toga. Te time da ne 
čita “input” demona ili kontrole uma i svih tih drugih stvari. Shvaćate li? Dakle, 
u šta ulazim sada? Doslovno, Zemlja i duh koji prožima zemlju se je primio u 
koštac sa tom infekcijom. Šta radi? Kako su ljudi pod tim transom? Što se 
događa? Ljudi su korišteni da proždiru Zemlju, buše za naftu, kopaju zlato, 
srebro, sve te minerale, kristale, i sve te komponente koje Zemlja treba za 
svoje tijelo na svojoj vremenskoj skali. Ljudi proždiru živu Zemlju. Ok? Zato jer 
su povezani na svijest koja radi to, baš kao što stanice raka proždiru vaše 
tijelo. 
 



Mislite o tome kao o šarlahu, to je jedan drugi način na gledanje na tu stvar. 
Naš DNA se je promijenio, bili smo više jednostavniji barem što se tiče 
intelekta prije, ali prije bili smo povezani sa toliko više znanja i unapredili su 
naš korteks tako da bismo mogli izvršiti funkciju jedenja planete. Ok? tu 
psihologija dolazi u obzir, zato jer oni su znali da ako bi donekle unaprijedili 
naš korteks, ako bi razvili mogućnost preispitanja/razmišljanja, da bi morali 
izmisliti mnogo lažnih odgovora. Ok? Odakle dolazi ta cijela stvar? Jer ako 
preispitujete početi ćete razmišljati 'čekaj malo!? Šta radimo! Zli smo ovdje, 
jedemo životinje, konzumiramo Zemlju, to nije ispravno!' i za to koriste “mind 
control”. 
 
Ta veća svijest, čuli ste o kraljici, oni se klanjaju kraljici i tako to, pa pogledajte 
kako pčelinja košnica funkcionira, pogledajte kako mravi rade, pronašli su da 
ako ubijete kraljicu pčela, ili kraljicu mrava, mravi ne znaju šta da rade. 
Izgubljeni su. Kaotični, zato jer su umno kontrolirani od strane kraljice. 
Određene kreacije nisu domaće za Zemlju, oni su kreacije nečega što se je 
dogodilo prije mnogo vremena, čak i predatori. Generalno nešto poput 
predatora ne postoji. Život na Zemlji je lud. Ali oni su promijenili rezonanciju, 
koliko je to teško, koliko je teško stvoriti predatora ako ste kao ta bića ili ta 
bolesna svijest? 
 
Morate shvatiti da DNA nije isto kao i sam genetski kod. Dna je kao klavir, 
genetski kod je ono što god svirate na klaviru u bilo koje vrijeme. Da bi stvorili 
sabljastog tigra, te rane predatore, oni su ih samo inficirali  virusima direktno, 
promjenili njihovu vibraciju, promjenili njihovu rezonancu da bi stvorili nove 
karakteristike, instinkte, ali ja znam da to nije normalno. Kako znam to? Pa, 
sjetite se kako sam vam rekao da imate stvari koje su vam se dogodile u 
životu kojih se možete prisjetiti u retrospektivi, provjerljive, koje vas vode do 
istine? 
 
 
*** 
 
Prije 4 godine sjećam se da sam sjedio i čitao i moja mačka je čekala pri 
vratima, repom mahala gore, dolje i čekala je tamo, čekala okolo sat vremena 
uzbuđena zbog nečega ali je bila vrlo mirna. Nisam znao što radi ali sam 
samo nastavio čitati, i samo jedanput sam čuo taj udarac i jecaj i ja sam bio 
kao 'omg, miš je!' 'ulovila je miša!' pa sam brzo ustao i otišao tamo i mačka je 
imala šapu na tom jadnom malenom mišu, miš je bio na svojim leđima i 
nogama je udarao, jecao je i bio preplašen do smrti i ja sam odjedanput 
osjetio strah u mišu, i veliko suosjećanje za toga miša. I također sam volio 
svoju mačku i znao sam da je to njezino 'genetsko programiranje', 'instinkt'. 
 
Volio sam svoju mačku, nije bila ona kriva, pa čak sam joj i nabavio igračke 
koje su bile nalik miševima, ona je slijedila svoj genetski program. Ali u tom 
momentu sam volio svoju mačku, nisam ju krivio. Iako bi taj miš zvao moju 
mačku više zlu nego bi to čovjek zvao jednog demona, jer mačke vas ne ubiju 
samo tako, one se igraju sa tobom, zar ne bi miš zvao mačku najzlobnijim 
bićem ikada? I taj jadni mali miš je bio na svojim leđima, i Kosmos je imao 
svoju šapu na njemu, i u tom momentu iznenada namjera, kada gledam 



unatrag sada znam, onda sam samo iskusio to a sada shvaćam. Moja ljubav i 
ljubav više-skalarnog duha je dolazila kroz, volio sam moju mačku i volio sam 
tog miša, i nježno sam počeo dragati moju mačku, nisam ju vukao nisam 
vikao na nju, nisam ju zadržavao nisam ju natjerao na ništa, jednostavno sam 
izrazio moju namjeru, samo namjeru. Nisam pokušavao slati energiju na nju, 
jednostavno je bilo to što je bilo. I ona je to primila. Volio sam miša i volio sam 
svoju mačku, i onda sama od sebe - podigla je svoju šapu od miša. Sama od 
sebe. Nisam ju ja natjerao. I taj miš je ustao i polako odšetao dalje pred njom. 
I bio sam toliko ponosan na nju, bila je to ljubav koja je bila sposobna prijeći 
preko i komandirati egom moje mačke. Nije moj um komandirao njezinom 
umu, već ljubav i namjera duha. Promijenio je njezin DNA! U tom momentu, 
ona nije bila predator. Ona je odlučila pustiti tog miša. 
 
I tako.. što je predator? Osim perverzija DNA? Vi niste bili tamo dok je trajala 
originalna povijest, flora i fauna na planeti Zemlji. Namjerno su stvorili 
hranidbeni lanac.. prije mnogo vremena i sa lakoćom. Toliko lako da nemate 
pojma, o kompleksnosti te svijesti. Ali ljubav može pretvoriti predatora u ne-
predatora. Što znači, ako ljubav stvara sve, i ako tu postoji odvojenost, 
odvojenost je problem. A ne neko biće koje je odvojeno. I ako ljubav može 
navesti mačku da pusti miša, nešto što želi toliko jako, njezin um, instinkt, 
ooo… one ne žele ništa više od toga. Ona je maknula svoje šape, ja ju nisam 
natjerao. Zašto? zašto bi to upalilo? Zašto je bila čista ljubav? Zato jer nisam 
vikao na nju, i nisam ju natjerao da se osjeća krivom, nisam ju natjerao da se 
osjeća nižom kreacijom zato jer je to radila mišu. Uhvatio sam ju i ljubav kaže 
'kreni dalje, neću ze kriviti, samo shvati da i tebe volim i neću te kazniti niti išta 
želim da shvatiš sada'; da sam vikao na nju, to bi samo pojačavalo njezin 
predatorski instinkt. Da sam ju pokušavao zaustaviti to bi, umu bi-polarne 
prirode, mehanizam uma bi ju jednostavno aktiviralo kao predatora od toga da 
ju natjera da se osjeća krivom s čime bi onda naglo reagirala. 
 
To je kao da dođete do alkoholičara i vičete na njega jer je alkoholičar. Što bi 
napravili? Vjerojatno bi otišao u dućan i kupio par piva jer ste pogoršali 
ovisnost. 
 
Tako da znam da ljubav može prijeći preko tih stvari i znam da se to dogodilo. 
Tako da.. sve što vi mislite da je; nije. Predator? Umm, nebih rekao. Mislim da 
će se stvari promijeniti. I jednu stvar osjećam od Kreativnog Duha, a to je 
samopouzdanje. Mislim, samopouzdan je. Nije ovdje da sudi o bilo čemu. 
Ovdje je da popravi stvari. Ako dobijete ozljedu u vašem tijelu, biće pokrenute 
više duhovne energije na mjestu ozljede u tom momentu. Za te stanice to će 
se činiti kao jedno drugo vrijeme, drugačije skalarne vremenske stvarnosti. I 
ljudi si misle, pa kako bi Bog dozvolio da se ovo dogodi?! 
 
Pa shvatite nešto, zamislite da ste Kreativni Duh. Samo ste vi, sami ste i 
znate to. Zamislimo da postoji jedna početna točka, znate da ste vi sve što 
postoji. Vi ste veći od većega, ako mislite da će te susresti nekoga drugoga, 
ako onda niste ono o čemu govorim, morate ići gore u skali, govorim o 
samom Kreativnom Duhu. I imate svu tu ljubav, i to je vaš katalizator za 
kreaciju, zbog činjenica da ste sami i što imate ljubav. Ima smisla, zar ne? 
Ako ste sami želite društvo. I ako ćete kreirati onda je to i više od disocijacije, 



ovo je božansko stvaranje o čemu govorimo, i ako ćete to raditi, nećete 
napraviti lutke kojima ćete kontrolirati svaki pokret, zašto? Pa zato što radite 
to zato jer želite život okolo vas, društvo. Trebaju biti stvarni. Nećete dobiti 
društvo time što ćete izraditi kazalište lutaka za sebe, a pogotovo ako znate 
da vi to radite. 
 
Dakle morate imati slobodnu volju. Ili - um. I možete kreirati bića koja će ići iz 
jednog tijela do drugog, iz jednog svijeta do drugog, i imati slojeve poput toga, 
naravno. I uživate jer je zanimljivo percipirati kako oni vide vašu kreaciju, što 
rade sa njom, kako oni to izražavaju, i to je dio uživanja. I zbog toga trebate 
imati slobodnu volju, zbog vaše vlastite potrebe i tako.. tako to jednostavno 
funkcionira. I sve je to povezano u ovoj skalarnoj stvarnosti, ali sa slobodnom 
voljom.. a) možete voziti svoj bicikl i pasti sa njega i povrijediti svoje koljeno. I 
stanice kože bi bile kao 'uff.. kako je bog mogao dopustiti da se ovo dogodi, ti 
si užasan bog!' 
 
Možete ležati na suncu previše dugo i oštetiti nekoliko stanica, traumatizirati 
ih, svijest tih stanica se odvoji od vas i stavi mjehur okolo sebe od straha i boli 
i onda pokušava preživjeti i možda postane kao rak. Što se može izliječiti 
pomoću ljubavi, usput. 
 
Možete oštetiti svoj prst, a stanice kosti u tom prstu bi mogle biti kao 'ooo.. to 
mora da je loš bog kako se je ovo moglo dogoditi!?' Pa.. to je dio slobodne 
volje. Jednostavno je. Jednostavno je dio slobodne volje. I slušajte, ako bi 
mogli birati i napraviti sve ponovno, da bi izbjegli bol koja bi se mogla dogoditi 
tu ili tamo, da li bi to zamijenili za kazalište lutkama? Budite iskreni sa sobom. 
Ako bi bili sasvim sami, da li bi ste željeli uzeti sebe i napraviti nešto stvarno? 
Ili bi ste sjedili tamo i napravili kazalište lutaka za sebe? Napravili biste 
kazalište lutaka za sebe samo u strašnom strahu, ako se osjećate napadnuto, 
možda ne prepoznajete viši dio samih sebe, kao rak? Vi to zovete Sotonom, 
pa.. njegove kreacije su lutke. Jer za njega ne može si preuštiti slobodnu 
volju. Pokušava se obraniti protiv ljubavi. To se neće nastaviti. Sotona u ovom 
svijetu igra boga i vraga, ako to još niste skužili. To je zašto upravlja 
Kršćanstvom, sistem, i upravlja Sotonizmom. Oboje je. Demoni igraju oboje. 
To je ono što rade zato jer imitiraju cijelu ovu stvar. Kao što sam i govorio u 
'the healing begins now'. I tako, dio Sotone koje će biti otvoreno za ljubav bi 
bilo i dio tebe koje prima ljubav, također. Dobar dio, zar ne? I sad dobro nije 
ista stvar kao i kreativan miran duh koji je jako zabavljen i kojem nije dosadno, 
i totalno je zahvalan i uzbuđen i svjestan. 
 
Sotona još uvijek ima memoriju o tome kako je to bilo.. 'pa... Bio sam povezan 
sa kreacijom, nisam radio ovo ili ono', možda mu je to znanje i dopustilo da 
stvori zatvorski sistem poput ovoga. 
 
I tako, postanete kao teniska loptica u igri tenisa, udaraju vas naprijed i 
natrag, dobro, loše, crno i bijelo, dobro i loše, ludo, normalno, i cijela stvar. 
Ljubav nije taj uzvišen osjećaj, nije 'flufy dufy', kada se uistinu povežete sa 
njom, jako je mirna.. jako mirna i jako moćna. Ali možete imati svakakve 
emocionalne reakcije na nju što je vaše svjesno individualno iskustvo nje, što 



je vaša slobodna volja što je i uzbuđenje u bivanju kreacijom, ali to je vaše 
iskustvo nje, to nije ono što ljubav je. To je vaše iskustvo ljubavi. 
 
Život je jedna vrlo interesantna stvar, i neki ljudi misle 'mi smo u sistemu 
univerzalne tame', i 'ovo je sve lažna kreacija'.. ali to ništa ne mijenja. Vidite, 
mač istine reže kroz sve to, solucija je još uvijek ista. Ne volite tijelo osobe. 
Ako je to kreacija tame, ne volite ju. Ali volite duh unutar nje. Volite duh koji 
animira sve. Budite u zahvalnosti njemu. 
 
I tako.. trebate naučiti ovaj novi jezik. Kako napraviti to? Trebate li sjediti i 
meditirati? ..ne. Postanite svjesni vaših misli. Zašto izlaziti van u prirodu? 
Tamo vani je toliko života. Sjećate li se one analogije sa nogometom? O tri 
recejvera i tri branitelja? Vi idete vani u život, u prirodu, i sad je kao da šaljete 
300 recejvera ali samo 10 branitelja, oni se mogu probati umiješati, više-
skalarni um koji komunicira sam sa sobom, ali ako ga odbrane tu ili tamo, 
pojavit će se negdje drugdje. Zato jer životinje nisu bile stavljene kroz sve ove 
stvari, čak su i predatori više spojeni od vas. Čak su i oni, pogotovo u ovo 
vrijeme. Ovo je zašto je jako važno izaći van u prirodu.. jako bitno. Jer tamo je 
Kreativni Duh. Svugdje je naravno, ali tamo ćete dobiti čisti signal. Sjetite se, 
Zemlja ima zarazu sada, slično kao i makrofage i baš kao svijest vašega tijela 
koja procenjuje virus, i vaš imunski sustav i cijela stvar o kojoj sam govorio 
prije, ako se pitate 'zašto govoriš o imunskom sustavu u tijelu!?' daj čovječe, 
proširi svijest. 
 
Sve je povezano. Uvidite šablon, prepoznajte ga. 
 
*U snimci se čuje zvuk sirene vlaka kako prolazi* 
 
Čujete li onaj vlak sada? Da, to je bilo prirodno “sidro” za to što sam ja vama 
rekao. Postoji čovjek koji je povukao i oglasio tu trubu upravo sada. I veći um 
je rekao njegovom svjesnom umu da je bilo vrijeme za njega da povuče, eto 
ga, dogodilo se ponovno. 
 
I sad, sjetite se… to je kao sviranje gitare. Prvo nećete baš dobro odsvirati, i 
zeznut će te. Ali ćete možda morati prolaziti kroz ono kroz što sam i ja 
prolazio, što to? Dokazivanje samom sebi. 
 
Vidite, *zvuk vlaka* opet taj vlak.. vlak komunicira samnom već godinu i pol. 
Sam vlak ne, jako je jednostavno. Rekao bih, 'napravi to dva puta', 'napravi to 
jedan puta', 'napravi to dva puta', 'napravi to jednom', i promatrao bih svoje 
misli, bio bih jako svjestan svojih misli. I obraćao bih pažnju, vidio bih kada je 
mirno, i kada nije. I sada slušajte, neće odgovoriti na osnovne stvari, tipa 'da li 
da danas imam ovu vrsto ovsenih pahuljica ili onu?' neće odgovoriti na to. Ali 
one važne stvari su to na što će život odgovoriti. Vi imate vaš svjesni um za 
vaše dnevne aktivnosti i za vaša mala svjesna iskustva, ali za stvari koje su 
važne za Zemlju, baš sada, i za sam Duh, ono će odgovoriti na to. Zato jer je 
sada jako važno. 
 
I tako isprva reći ćete 'oho, John se gubi.. on nema pojma šta se događa', ali 
svaki duhovni mudrac na ovom planetu bi vam rekao i siguran sam da ste čuli 



stvari poput ove i prije. Izjave tipa; 'Nikada ne postoji ništa za čuti i nikada 
ništa za vidjeti', pa.. da, zato jer na jednom nivou, sve je vi. Skalarna 
stvarnost. Vi održavate vaše cijelo tijelo, što vas navodi na razmišljanje da ne 
ide više od vas? To su vaša vjerovanja koja su vas ograničila da primijetite to. 
Psihologija, mediji, škola, cijela stvar igra veliku ulogu u tome da se od vas 
ukrade vaš prirodni jezik. Nije u pitanju jezik riječi, iako ih može koristiti, u 
pitanju su mnoga sidrišta u vašem razmišljanju. Putokazi koji su vas u stvari 
svejedno vodili, jesu! Takve stvari su vodile vas putem vašeg podsvjesnog 
uma i nekako su vodile vaše svjesno razmišljanje. Ali imali ste neke druge 
stvari, implantati za kontrolu uma, i da vas spasim brige, znam da mislite da 
mikročip dolazi, iz onoga što ja razumijem ljudi su bili implantirani još od ranih 
70-tih. Ali nema smisla brinuti o tome, ljubav može i to savladati. 
 
Shvatite, život uvijek razgovara sa vama. I niste znali o tome, zato jer je 
postalo previše teško objasniti prosječnoj osobi kroz godine. Oni jednostavno 
nisu mogli to baš skužiti.. zato jer ima jako puno ljudi koji funkcioniraju kao 
roboti. Oni imaju um baš kao i vi. Ali možda njihov duh nije baš toliko aktivan 
kao kod vas. Tako da njima nedostaje intuicija ili svjesnost, ili oboje, vi ako 
imate jak duh i netko drugi nema vi oboje imate um. I vaši umovi će ulaziti u 
interakciju međusobno.. sjetite se, vaš um je kao komad gline na onom kotaču 
koji se okreće, zvuk vlaka je kao nešto što prolazi i ostavi trag na glini, 
čarobnjaštvo je ista stvar.. što mislite zašto zovu Harry Pottera – potter 
(Grnčar)? To bi bila njihova mala kriptična metafora za čarobnjaka. Koji stavlja 
svoje ruke na glinu okolo kružnog kotača. Oblikuje um.. ali ništa ne oblikuje taj 
komad gline bolje od ljubavi. I ništa nema veću moć nad umom od ljubavi. 
Ništa. 
 
I tako, kako funkcionira? Rekao sam da idete van u prirodu, toliko je 
jednostavno da ljudi iz toga rade nešto komplicirano. Istina je. Život vam 
govori. Prestanite projicirati i primite. Iz trenutka u trenutak i ono što ćete 
otkriti je da se sve dogodi previše brzo, i previše je koordinirano, recimo 
komunicirajući sa prijateljem sa svjesnim verbalnim jezikom iz trenutka u 
trenutak o tome kako se to događa u tom trenutku. Ali ja sam došao u kontakt 
sa jako puno ljudi koji su bili nekako vidoviti kada se je to dogodilo zato jer 
sam se ja proširio sada i ja sam se nekako 'probudio' u tom procesu, mnogo 
naših komunikacija je jednostavno 'da', 'ne', 'da','da'.. zato jer je u pitanju 
simultano razumijevanje. Jednostavno smo vidoviti jedan sa drugime. Imao 
sam jako puno vidovitih interakcija.. i onda ih pitam; 'da li si dobio?..' i oni su 
kao; 'da'. 'Ne možeš staviti riječi na to?' oni, 'ne'. 
 
Vjerujte mi ljudi, ovo je stvarno! Ali nije kao neki novi upgrade, ovo je način na 
koji ste nekada bili. Ovo je jednostavno normalno, ovo je način na koji svaka 
životinja je, zato me i živciraju ljudi koji misle da su superiorna bića. Kada su 
oni jedini ti koji ne znaju ovo. Koji to ne mogu iskoristiti. Zato jer su odvojeni. 
Pa s toga ovisite o umnoj kalkulaciji i percepciji. I zato što niste svjesno 
svjesni o komunikaciji od strane više-skalarne stvarnosti – niste svjesni 
korupcije. Ili neuro-lingvističkog programiranja. Ljudi bi možda pokušali učiti 
to, možete imati nekoga tko to koristi u praksi, ali oni bi to radili malo 
drugačije, možda rade sa sistemima vjerovanja. Tako da kada bi rekli neke 



stvari u slijedu oni bi dali podignuti određeni tip misaonog mjehura i onda bi 
predvidjeli to i usidrili. 
 
Pokušali bi mimicirati to. Ono što se normalo događa. E sad, kada to demon 
radi preko osobe, oni su vidoviti tako da ne nagađaju toliko koliko u stvari 
čitaju vaš um, postavljajući sidra na taj način. Tako oni rade. Morate shvatiti, 
ako sjedite i fokusirate se na demone – onda ćete to i dovesti k sebi. Neki od 
nas koji su dio ovog buđenja se jednostavno moramo nositi sa time. Ok? 
Imam jednog koji je povezan za mene koji konstantno komunicira samnom, 
infuzira u moju percepciju, vidovnjački. 
 
Nije toliko teško koliko mislite da je, što je vidovita komunikacija ako recimo 
drugi entiteti žele staviti nešto u moju glavu, pa.. sada ovoga trenutka na 
primjer imate auditorno polje okolo sebe, možda imate razne zvukove koji se 
događaju u vašoj sobi, možda imate uključeni fen ili TV u drugoj sobi, kojeg bi 
ja isključio ali uglavnom recimo da se događaju mnogi zvuci. I također čujete 
moj glas, zar ne? Stoga, ja infuziram moj glas u vašu zvučnu percepciju. 
Dodavam k njoj. I vi to dekodirate i interpretirate sa značenjem. Pa, ok.. 
vidovita komunikacija je ista stvar, samo što ne koristi vaš senzorni aparat oći 
i uši.. nego direktno stavlja u vaš mozak. Ali je ista stvar, ista komunikacija. 
 
Ja mogu pogledati nešto, oni počinju koristiti pisane riječi kao npr. traženje 
subliminalnih poruka jedne noći i bilo je kasno, oko 3 sata i moje oči su 
postajale mutne, i onda se jednostavno manifestiralo na slici, '3 sata – idi u 
krevet', Objektivna stvarnost, zaustavilo se tamo, ostalo je tamo na slici. Ljudi 
mi kažu, 'pa pokaži mi tu sliku!' ..zašto? da bi ste rekli 'o, to si ti sam 
napravio.', nema potrebe za tim. Vidite, ovo trebate znati.. ovo je zašto sam 
vas prvo htio upoznati sa konceptom subliminalnih poruka, ali.. to nije samo 
fotošop ljudi. Eterično je. Mogu psihički staviti riječi na stvari. Stalno to rade 
predamnom. I to doslovno, zašto su neki ljudi kao 'ovo je matriks', pa, ne.. 
iluzorno je, da. Ali vi manifestirate koliko i oni samo je stvar u tome što vas 
vaše vjerovanje da ne možete drži podalje od te sposobnosti. 
 
I baš sada uglavnom ako i niste baš jaki sa duhom, duh će vas držati podalje 
od toga zbog sigurnosti. Duh će početi aktivirati tu sposobnost u vama kada 
će te početi se spajati sa njime. Za mene, ono je lako jer imam entitete svuda 
okolo mene, ako sam slab sa duhom oni rade njihove cikluse pokušavajući 
slomiti moju volju, onda neću baš previše manifestirati zato jer.. ako bih 
mogao onda bi i oni mogli utjecati na to. Kao što i svejedno rade kod vas, 
shvaćate li da ta svijest igra ulogu u samoj kreaciji vaše stvarnosti? I tako, 
ljubav će savladati to i ljepota je u tome kada će ljubav savladati njihovu 
kontrolu vaše manifestacije, ljubav će manifestirati iz ljubavi. Neće nikoga 
povrijediti. Shvaćate li to? I tako, ja mogu manifestirati iz ljubavi, to neće 
nikoga povrijediti, ali ne mogu jednostavno to učiniti.. pa, jednostavno je teško 
za objasniti. 
 
Puno ovoga sada vama zvuči ludo, shvaćam to. Prije nekoliko godina od sada 
to će biti drugačija priča. Psihička komunikacija je poput jednog varanja uma, 
samo što to ne govorite naglas, na primjer ako žele staviti misao u moj um 
moraju to raditi misleći mojim glasom. Koliko je to teško? Oni jednostavno 



zamisle moj glas u prvoj osobi, 'želim imati žitarice sada', dakle mislit će 
mojim glasom u mojoj glavi 'želim imati žitarice sada', naravno njihove misli 
koje stavljaju u moj um su puno više mračnije, ali tako se to radi. Vidite, 
jednom kada to počnete shvaćati, jednom kada naučite svirati tu gitaru.. 
početi ćete to prepoznavati. Početi ćete kao.. misliti 'ok, dakle još sam živ 
ovdje, još sam ja', počet ćete shvaćati, ako ja ne mislim u smislu ljubavi i duha 
onda me ljudi nastoje mučiti. Kao što sam rekao u 'the healing begins now', 
svatko može biti agent, da. Mogu početi pričati tvojem negativnom egu, da bi 
pritiskivali gumbe, da bi počeli napadati 'kosture u vašem ormaru', jel. 
 
Povezivanje sa duhom je dosta oslobađajuće zato jer jedna od prvih stvari 
koje će vam pokazati je da mogu čitati sve u vašem umu, tako da je malo 
glupo lagati jer.. da, možda vas čovječanstvo osuđuje ali duh već zna ljude. 
Već zna. Vidjet ćete kada budete prolazili.. pa, znat ćete zašto bi Krist rekao 
nešto poput 'oprosti im jer ne znaju šta čine', zato jer je znao ove stvari. Znao 
je da su im umovi kontrolirani.. čak tada, da. Što mislite o čemu je bila cijela 
ona stvar? 
 
Ne možete to bez duha. Ne možete. I o tome bi i Krist govorio kada je rekao 
da morate 'izgraditi svoj dom na stijeni.' Koje je ljubav duha, Kreativnog Duha. 
Ili na pijesku na plaži kojeg voda može odnesti. Ako pokušavate otvoriti vašu 
psihu, kao što vam kažem, i vi to ne bazirate na želju o povezivanju sa 
duhom, onda vas zaista mogu zajebavati. Zato jer će biti toliko varijabilno, 
mislim u stilu što vas vlastita obitelj može maltretirati, sve su to dualna 
značenja, sjetite se, govorio sam o tome u onom scenariju kada su dva 
studenta raspravljala o tome da nabave alkohol, i onda da ako se vidoviti 
možete promijeniti značenje kako idete, slijedeća stvar koju primijetite je da 
svatko kašlje, dodiruju svoje noseve, i to sve kao odgovor na vaše misli. I tako 
ako ne znate kako kontrolirati vaš um, i ako počnete razmišljati o negativnim 
stvarima ili poslijedicama, kao 'ono će se dogoditi, ili ono', onda svaki entitet 
koji je prikvačen za njih ako se pokušavate probuditi će usidriti/potaknuti 
negativne stvari. Ako ste nesvjesni toga vi će te to posvetiti, možda je vaš 
vlastiti otac ili prijatelj, naljutiti će te se na prijatelja, pa sačekajte malo. 
Ozbiljno trebate shvatiti nešto. Vaš prijatelj nije kriv, njihov svjesni um je 
najvjerojatnije nesvjestan toga, način da se ovo brzo nauči je da se 
predpostavi da oni mogu čitati vaš um. Da svatko s kime razgovarate mogu 
čitati vaš um. I budite svjesni vaših misli, konstantno budite svjesni toga što 
mislite, i pogledajte kako reargiraju. Kakve ne-verbalne gesture rade? Jesu li 
to sidra? Pojačivači? Tražite dualna značenja u tome što govore. 
 
Zato vam psiholozi govore da svatko tko to radi da je lud, ili opsesivan, da.. 
zato jer neće da dobijete osjećaj za vaš vlastiti jezik. Kažem vam, to je 
jednostavno tako, u pitanju je dualno značenje. Možda se nalazite u svjesnom 
razgovoru ali što sa dualnim značenjem? Pogledao sam čovjeka sa picom i 
rekao 'aaa.. evo tebe!', ali je ustvari govorilo mislima onog drugog čovjeka. Ali 
to se može dogoditi i u svjesnom razgovoru između dva čovjeka, bez ostalih 
ljudi okolo. Možete reći nešto što bi se tekstualno uklapalo u razgovor, ali se 
također može i uklopiti u vaše vlastite misli ako ste ih svjesni. 
 



Ne znam, neki duhovni ljudi ovo nazivaju 'a right of passage', zato jer.. ne 
možete biti neodgovorni sa ovime. A ja sam bio pomalo neodlučan o tome dali 
ljudima reči za ovo. Tko su ljudi koji su ranjivi? Ironija bi bila, studenti 
psihologije. Ili intelektualno umni ljudi raspoloženi za debatu.. ako bi se oni 
otvorili ovome, šokiralo bi ih. Ali možda je to i ponešto dobro, ja sam moram 
prolaziti kroz to. Vidite, ja vam govorim ovo zato jer, ja osobno nisam imao 
nikoga tko me je držao za ruke i još uvijek nemam. Ja nemam nikoga tko bi 
mogao reći meni ili da bi me svjesno vodio kroz ovo, samo je duh tu. Kreativni 
Duh radi izvrstan posao na svoj način, ali niti jedna osoba me ne drži za ruku 
kroz ovo. Ono što ja radim za vas je da vas nekako držim za ruke kroz ovo, 
govorim vam što imate za očekivati, kako to funkcionira, ali ja sam morao 
prolaziti kroz sve to, nisam potražio i pronašao to negdje, ovo je moje 
naučeno razumijevanje sa jakim temeljem od dna nadalje kroz iskustva, dobra 
i loša, kroz suđenja i pogrešaka toga. 
 
*** 
 
Nisam glup čovjek, kada vam kažem da se ove stvari događaju nisu se 
dogodile jedan puta ili dva puta, a ja kao 'oo.. to je to', i onda da dolazim sa 
time k vama, ne. Prolazio sam kroz ovo razumijevanje više od godinu dana! 
Prije nego sam došao do ovoga za sve vas. Sa ciljem da se pobrinem da 
razumijem što više mogu, prije nego kažem bilo kome o tome. Ovo je kao 
Zemljina normalna reakcija na infekciju, i riječ se treba proširiti. Istina je onda, 
ako to još niste skužili, jeste to da sam ja vi. Vidite, u vašem umu imate 
blokade do vašega duha, određene rane, sram, i vjerovanja, nije da vaš duh 
nije tamo – vi ne dopuštate da vam utječe na vaš um. Jednostavno ne radite 
to, ne dopuštate mu. 
 
I tako, ono neće odustati, ono će doći do vas kroz drugačiji put. Zaobići će to, 
i doći do vas iz drugog ugla. I tako, vi ovo čujete od mene sada. Ja sam VI – 
govorim vam ono što ne dobijete od svojeg vlastitog duha koji je unutar vas, 
od vas samih. I to zvuči čudno tako dugo dok nećete početi vidjeti to svojim 
oćima. Filozifiranje je jedna stvar, funkcionalnost je druga stvar. 'The healing 
begins now' je bila samo kao uvod u samu ideju za vas, filozofski, teoretski, 
sada ćemo to napraviti funkcionalnim. Zašto je ovo važno? Zato jer, baš kako 
god širilo informaciju kakva god da je patologija unutar vašeg tela tokom 
bolesti, Zemlja to slično radi sada i Duh radi sve to. 
 
Dakle, zašto trebate znati ovaj jezik? Kao prvo, na internetu je najviše i većina 
toga dezinformacija. Ja znam što se događa, ali neću vam reći. Zato jer.. to je 
kao da vam dam ribu, život vam može reći. Vi možete pitati ta važna pitanja, 
'tko upravlja svijetom?', 'tko radi sve ovo?', 'da li je ova teorija točna, da li je 
ova teorija kriva?', ptica će vam reći. Pas će zalajati kao odgovor na to. 
Slušajte, mislite da se šalim, znam to, ili da sam nekako deluzionalan, zar ne? 
Nikada niste čuli tu riječ prije nego vam je ona bila rečena. Da li to znači da 
deluzije ne postoje? Ne. One postoje. Deluzije su samo ako imate iskustvo sa 
traumom. Sa jakom emocionalnom energijom koja je zahvaćena za tim, za 
iskustvom, mislima.. za strahom, konceptom, i emocija je toliko jaka da vaš 
um zadržava tu misao u pokretu, ono se mjehuri do površine. I ono je toliko 
traumatično za vas, toliko emocionalno aktivirajuće da je uvijek tamo gore. I 



tako kako idete kroz vaš dan, dan za danom, i iskusite različite stvari a ta 
misao je još uvijek tamo, vi to počinjete vezati za te različite stvari. I vaš će 
mozak prolaziti kroz ono što se naziva neuroplastičnost. Ili će se prespojiti oko 
te misli, tada ste samo na autopilotu. 
 
Vidite, entiteti i kontrola uma mogu raditi istu stvar, mogu vam dati pravu 
halucinaciju ili pokazati vam nešto istinito ali ako je traumatično za vas vi ćete 
spojiti vaš mozak i sada vas imaju na autopilotu i onda to ne moraju raditi 
ponovno jer vi to radite za sebe. I tako mogu stvoriti deluziju, agenti kontrole 
uma su eksperti pri kreiranju deluzija. 
 
Što se događa na internetu? pff, kao u onom filmu goli pištolj 2 i pol, gdje je 
Leslie Nielsen bio sportski sudac u onoj igri, u bezbolskoj igri, i pokušavao je 
zaustaviti treću loptu, dve su već bile vani i jedan ju je pogodio a drugi je 
namjeravao uloviti loptu, Leslie nije htio da se ta treća dogodi pa je zgrabio 
sve te lopte i bacio ih sve u zrak, sve odjednom, i sada hvatač nije mogao 
pronaći originalnu loptu jer su bili previše njih u zraku i nije znao koju uloviti, 
isto to rade na internetu. 
 
Zar mislite da ljudi koji vode svijet ne znaju da je Internet primarni medij kojeg 
koristite da bi prenosili informacije? Mislite li da to ne bi znali? Mislite da ne bi 
došli tamo, logirali se ili pojavili kao jedan običan čovjek? Neki agent ne zna 
kako napraviti youtube acount? I da dođu tamo i da izgledaju sasvim 
normalno, i da vam kažu šta trebate znati? Što da ja radim? Da pokažem tko 
je sve dezinformativni agent? O moj bože toliko ih je puno! To je beskorisno, 
to bi bilo vraćanje unazad. I duh, to i on kaže. To je krivi način za pustupiti 
cijeloj stvari. Rađe, nauči ih kako pronaći istinu. 
 
Vidite pozitivne strane poznavanja ovog jezika, i komuniciranja ponovno sa 
životom, jeste taj što vam ljudi više ne mogu lagati. Znat ćete na što mislim, 
jednom kada postanete sposobni svirati tu gitaru. Neće vam više nitko moći 
lagati. I život će to potvrditi. Ako imate ozbiljnu misao koja je bitna za vas, da 
bi vas vodila na put, budite svjesni te misli. Da li je pas počeo naglo lajati u 
vašem susjedstvu? I onda ćete misliti; 'da li je to bio odgovor na mene!?' 'wuf!' 
'dali stvarno odgovaraš meni!? 'wuf!' znate.. ono što ćete vjerojatno probati je 
ono što sam i ja, pokušavao sam debunkirati to toliko puta da konačno, 
poruke koje sam ja dobivao od ljudi, iz njihovog dualnog značenja, je; 'gle, ili 
ćeš skužiti ili ne, koliko dugo će ti još trebati!? Postao si paranoičan!' Zato jer, 
nisam vjerovao. Mislio sam da sanjam sve vas.. mislio sam da.. kao da ovo 
jednostavno ne može biti. I konačno bili su određeni ljudi, kroz njihov ego viši 
um je rekao meni; 'koliko dugo će ti još biti potrebno shvatiti da se ovo stvarno 
događa!? Ovo je normalno i ovako ja komuniciram, ili ćeš shvatiti ili.. 
zaboravi.' To je bilo doslovno to što sam dobio. Bio sam kao.. dobro, i išao 
sam sa time. 
 
Ozbiljan sam čovječe, možete razgovarati sa životinjama. Razgovarao sam sa 
mojom mačkom zbog ovoga. Moja mačka može čitati moj um. Čak je i moja 
mačka nakon nekog vremena prestala odgovarati na to, bila je kao.. isti tip 
odgovora na kojeg razgovaramo, 'gle, jesi li glup!? Pokazujem ti da ti mogu 
čitati um! Nije teško, mi svi to radimo' i taj tip stvari, ozbiljan sam ljudi. I onda 



je upalilo, 'mahni repom jednom za da' i 'dva puta za ne'. I čak niti ne trebam 
glasno govoriti, ona mi može čitati um. I naučio sam mnogo toga od moje 
mačke. Kao.. dala mi je do znanja kroz da i ne odgovore, kroz vidovitu 
komunikaciju, kao znao sam koja pitanja pitati bazirano na njezinom čitanju 
uma ili osjećanju o tome kako pitati pravo pitanje za komunicirati.. znat ćete 
kada će se to dogoditi vama. 
 
Način na koji mi je to onda objasnila je ovaj, ona mi može čitati moj um. Zna 
neke od mojih riječi. Ali, ona ne odgovara na to. Ona odgovara na namjeru, 
jasno joj je ako razmišljam u slikama, ili u konceptima bez riječi. Više je 
efektno. Ponekad viši um govori njoj i ona to zna, prema tome oni su puno 
više svjesniji, oni su puno više razvijeniji od mene.. mislim, jako puno životinja 
su zbilja jako dobro upoznate sa ovime, ok? i rekao je također to da njegov 
mozak nije kao moj, on je kao.. razmišljajte to o tome kao o pacijentu 
Alzheimerove bolesti, on se ne seća, kao da ako bi ja pitao 'da li se sjećaš 
prošlog tjedna kada smo imali onaj specifičan razgovor o onome..' on bi bio 
kao 'ne ne mogu se sjetiti tih detalja.. imam sjećanja koja su važna meni, ali 
kao detalji o onome ili ovome.. ja zaboravim. U jednom satu zaboravim 
specifične detalje, moj mozak to ne može kao tvoj', ona je prepoznala da moj 
mozak ima više memorije. 
 
I tako, životinje su u sadašnjem trenutku. I Kozmo je jako svjestan entiteta 
okolo mene, i da Duh radi kroz mene i da me vodi kroz ovo.. i da se ovo 
događa na planeti, savršeno je svjestan toga. I nije samo Kozmo u pitanju, 
razgovarao sam sa paukovima nekoliko puta. Kao.. pauk je došao na moj 
krevet, prije dvije godine bih ga zgnječio, ali sada.. pogledao sam ga, i rekao 
sam, 'puno sam svjestan da smo oboje dio nečega većega, nisam to rekao 
jezikom već samo namjerom, gledam sam na pauka sa zahvalnošću što je 
animirano, i da isti duh koji animira njega je derivat istog duha koji animira 
mene, i pauk je reagirao. 
 
Rekao sam ok, sa slikama i konceptima, ne riječima, ako si svjestan toga 
pokreni se lijevo, i on se je pomaknuo nalijevo i stao je. Rekao sam ok. I pauk, 
ista stvar, ni pauk ne može pamtiti jedan momenat do drugoga, mislim ima 
znanje, može pristupiti znanju koje mu je potrebno ali njegov mozak neće 
spremati sjećanja, drugim riječima način na koji me je pauk doveo do 
razumijevanja je bilo ovako; rekao je.. ok pa, ako bi rekao 'sjećaš li se mene 
od jučer?' 'kako smo se slagali?', ono neće zapamtiti to. Pa recimo ako sam 
se dobro slagao sam paukom jučer i on me nije ugrizao jer sam bio u tom 
momentu povezan sa njime, ono neće imati sjećanje sljedećeg dana, tako da 
ja ne mogu sjediti tamo i ovisiti o njegovoj memoriji o tome da me neće ugristi 
zato jer smo sada prijatelji, ono se neće sjećati toga. I tako, trebate biti 
stvarno u sadašnjem trenutku sa životinjama. Ok? To sam naučio. 
 
Vrlo je interesantno, kao da je pauk koji se je spuštao sa stropa, znate kako 
oni vise na njihovim mrežama i kako se kreću gore, rekao sam ok, bio sam 
spojen sa njime, fokusirao sam svoju volju na zahvalnosti njega i na 
komunikaciju sa njime, i onda sam namjeravao da prestane. I prestalo je. I 
onda sam rekao, kreni. I krenulo je… rekao sam ok stani, i stalo je. I onda 
sam ga pustio nisam želio da za mene tamo skače, mislim finalno bi bilo kao 



'jebi se!' U smislu.. 'pokazujem ti jesi li shvatio to?' Mislim, životinje su vrlo.. 
ponekad će vas ignorirati. Ako vi ne možete skužiti oni će kao 'ok, ti si 
sjeban'.. jer vidite, ljudi su sjebani prema životinjama. Zato jer ne znate ovo. 
To je ono što vam pokušavam reći. To je zašto sam u 'the healing begins now' 
rekao da jelen može misliti različite stvari pri istoj akciji, pa.. da. 
 
U pitanju je to vidovito razumijevanje sa životinjama u trenutku, jedan za da, 
dva za ne, kako god. Ali nemojte tjerati da životinje rade nešto što nije 
normalno ili prirodno za njih. Ako voli mahati glavom, kao patka, neka patka 
maše glavom, patke to rade, ja osobno komuniciram sa pticama stalno, sa 
jelenima, jeleni vole mahati svojim repom, ili stepati, ili spuštati njihove glave i 
podići ih nazad gore, ne morate govoriti glasno, u stvari čim manje govora to 
bolje. I ne morate meditirati jednostavno učinite to! Ako pokušavate se 
fokusirati i meditirati, možete se ustvari i inhibirati, spriječiti protok, ironično. 
Ali je istina. Kao sviranje gitare, ako se trudite prejako, ponekad možete 
zeznuti. Svatko tko dođe 'u zonu' i postaje kao da vaše ruke same od sebe 
sviraju gitaru. U košarkaškoj ste igri i odjedanput ne možete fulati.. vaši 
pogodci, zona.. o tome ja govorim, taj tip zone. 
 
Jedan drugi dan sam se tuširao, otvorio sam zastor da bih se istuširao i tamo 
je sjedio jedan pauk. Kao što sam rekao, prije dvije godine bih ga zgnječio a 
sada.. jednostavno sam bio strpljiv, namjeravao sam kroz slike da će voda 
početi izlaziti i da ne želim da se ozlijedi ili da ga ubije, te tako da mora izlaziti 
van kupaonice. I onda sam čekao, bio sam strpljiv sa njime, čekao sam da 
osjeti moju energiju i sve to, i onda konačno, jednostavno je ustao i otišao i 
stao je na rubu van kupaonice. I onda sam ušao i istuširao sam se. 
 
Životinje će odgovoriti i reagirati na vas. Da li vam pauk može reći što se 
događa u svijetu? Da! zbog skalarne stvarnosti. Ako viši um želi komunicirati 
kroz pauka, može. I viši um Zemlje koji je derivat Duha i cijele stvari, zna što 
se događa. Da li shvaćate? Dakle kada kažem da možete dobiti istinu od 
patke, od jelena, od žabe, od pauka, o tome govorim. Viša  svijest planete 
Zemlje ZNA što se događa. 
 
Na internetu… pff, pogođeni ste sa deset milisekunda blijeskova, koji vam 
programiraju um, ja sam napravio video 'walking stick', imao sam svoju sliku 
tamo.. stavilu su FREAK ispod mojeg lijevog oka. Bilo je toliko očito.. 'f, r, e, a, 
k'. I to je bilo to, pokušavao sam pokazati moju sliku da budem marljiv za 
ljude, ali ne ako će raditi to. Neću vas moći navesti da slušate ovo ako gledate 
sliku koja vam govori da mislite da sam čudak, lud ili ono ili ono. Zato sam 
promjenio 'the healing begins now' zato jer ako su riječi na tome, koje 
predstavljaju blokadu.. pogledao sam to, statuse za taj video, više od tisuće 
ljudi su slušali prvi dio, ali ispod 150 ljudi su prošli kroz svih 27 dijelova. I 
padalo je.. samo je bilo sve niže i niže. I znate, ljudi poput Krisa Krokera 
dobiju 8 000 000 pogleda! 
 
Ja dajem van dobre informacije, i dali znate da sam imao okolo 280 
potpisnika ili blizu toliko? Čak ni svi moji potpisnici nisu prošli kroz cijeli taj 
serijal! Dakle znao sam da nešto nije bilo u redu, pa sam moram skinuti moje 
slike s videa. Ali ni nisam ja bitan, ta ideja.. znate ljudi razgovaraju samnom 



kao da, kao što sam rekao prije, kao da sam svetac.. ne! Na terapiji sam, 
učenik sam kreatora, pokušavam sve što mogu da se povežem sa njim. 
Kreativni Duh je učitelj, ja nisam. Ja dobijem lekcije, i povežem ih sa vama, ali 
ja nisam poseban. Nisam više poseban od vas, bio sam totalno korumpiran 
večinu mojeg života zbog demonske kontrole uma kroz moj život. I 
zahvaljujem Duhu što me je izvadio iz toga. I ja nije lako, gore i dolje je, 
ponekad je jako traumatično, kada sam se prvi puta probudio cijeli mi se život 
obrnuo naopačke čovječe. 
 
Ne znate kako vam se stvarnost može promijeniti.. doslovno promijeniti. I to 
ne samo trodimenzionalno. I kao što sam vam rekao prije.. nisam imao nikoga 
da bi me držao za ruke kroz sve to, morao sam proći kroz to sa Kreativnim 
Duhom. I teško je. Ne kažem vam da će ove stvari biti jednostavne, jer nisu. 
Zemlja je pod zarazom. Imat ćete otpor, ali ono što ćete otkriti kako ćete učiti 
svirati tu gitaru života, je da dosljedno što se više povežete sa ljubavlju i sa 
duhom, to vas manje ovakve stvari koče. Vi več imate dobro i loše u svom 
umu, već imate pozitivna i negativna iskustva u vašem životu.. kada otvorite 
svoju percepciju, da to će možda otvoriti prozor entitetima koji će vam 
pokušavati smetati, kroz dualna značenja, kroz ljude, ali također dobijete i ono 
pozitivno, jednostavno se širite, još je mješavina ista uglavnom, ok? 
jednostavno proširujete vašu svijest. 
 
Morate znati sada jer ovo je način na koji će informacija o tome kako popraviti 
i što trebate napraviti biti proširena. Kroz jezik života. A ne jezikom interneta. 
Gdje niste sigurni o tome što je točno i što je krivo, zato jer su ljudi jako laki za 
opsjednuti svakakvim entitetima u bilo koje vrijeme, i njihov um je lako 
preuzeti u bilo koje vrijeme, tražiti ljude za vaš primarni izvor informacija neće 
biti mudro. Ok? jer demoni su jako vješti, i mogu oponašati dobre namjere, ali 
kada ste vani u prirodi tamo je toliko života.. ne mogu preuzeti toliko 
recejvera. Znate li o čemu govorim? Jednostavno ne mogu to raditi. I ne 
prihvaćajte jedan odgovor, početi ćete biti u toku odgovora prirode, pukotina u 
ledu u tom pravom momentu, pukotina u drvetu, sve te stvari.. vidjet ćete da 
je cijela vaša stvarnost – vi. Na većoj razini, tako da će ono odgovoriti vama. 
Jednostavno morate znati to. Morate se otvoriti tome, i morate se igrati jedno 
vrijeme sa time jer na početku kada ćete igrati će biti kao 'neee', ali onda će 
biti kao 'omg ovo ne može biti!' ubrzo shvatite da ne može biti u pitanju 
slučajnost, svi ti zvukovi koje sada čujete u mojoj kući to su entiteti koji 
govore. To su duhovi. Ima mnogo duhova okolo mene i nisu svi demoni. I oni 
su također uključeni u ovo. 
 
Razmišljajte o tome ovako, ako vam se sviđa znanstveni protokol, super, 
samo je logično da ako je pitanje jako bitno da je možda dobro da pitate to 
pitanje prirodu barem sto puta preko jednog tjedna, da bi vidjeli koji je odgovor 
najčešći kako učite ovaj jezik, nemojte uzeti samo jedan ili dva odgovora, ok? 
jednostavno.. osjetite to, naviknite se na ovo.. ovo je jezik života, i kao što 
sam rekao ovo je izvor neuro-lingvističnog programiranja. Studiranje NLP-a 
vas ne bi naučilo ovo. No kako god, vidjevši i prolazeći i učiti ovo će učiniti 
nešto kao NLP mačji kašalj. Potpuno ćete ga razumijeti, nećete ga morati 
studirati. U stvari, informacija o NLP-u je tako zaglupljena da kada će te 
naučiti jezik života ćete to uvijek primijetiti. 



 
Kažem vam, zašto je ovo najvažnija stvar? Zato jer, kada prođete kroz vašu… 
znate, razdoblje kada ste kao 'ovo je sranje!', počet ćete vidjeti da se događa. 
Onda počinjete dobivati svoje odgovore, počinjete dobiti osjećaj za to, shvatit 
ćete najvažniju stvar – da je Kreativan Duh svemira stvaran. I jednom kada 
znate da Bog postoji, pa.. na to pokušavamo doći, vidite. 
 
Jednom kada znate da je Bog stvaran, onda i samo onda ćete biti sposobni 
reći; 'oh', i vidite mnogo ljudi govore stvari tipa: 'ohh, ne mogu se povezati sa 
Kreatorom sada', 'jednostavno ne mogu to napraviti!' Ali ne razumijete da 
mnogo vas, veliki dio vašega uma to ne želi. Jer ne želite ostaviti sve te vaše 
ovisnosti i sve te stvari za koje smatrate da su zabavne, većina toga su iluzije, 
no to ne možete vidjeti još, kada dobijete dokaze koje trebate, kada naučite 
ovaj jezik onda ćete reči: baš kao što sam i ja rekao prije godinu i pol, 'ok, u 
tvojem sam timu, što moram napraviti?' 'izaberem raditi ono što ti trebaš od 
mene da uradim', kada se to dogodi, i ne možete, vidite, ako to napravite baš 
sada 'spreman sam raditi …' znate, Bog zna vaš čitav um, i ako postoje 
dijelovi uma koji se ne slažu sa time, onda neće ništa napraviti. Kada ćete 
dobiti dokaz kroz razumijevanje načina na koji život komunicira sa sobom, 
onda ćete znati u tom momentu, u kojem ćete biti kao 'ok, ne mogu više ovo 
ignorirati' i kada ćete vidjeti da je svuda okolo vas, logika će vam reći, 
bazirano na tome kako vam odgovara na pitanja i što se treba učiniti, onda će 
biti nemoguće za ignorirati i onda ćete biti sposobni, za sve vas individualne 
okolnosti će biti drugačije ali kada ćete donijeti tu odluku, 'ok, radit ću što ti 
želiš da radim, proći ću kroz tvoju rehabilitaciju, terapiju, vodstvo, šta god, 
onda će vam Duh podići veo. 
 
Kada vam veo bude maknut, znat ćete, nema razloga da vam sada opišem, 
ali recimo ovako: ljudi će odjedanputa pitati vas: 'kako vidiš sve te 
subliminalne poruke? Ne mogu ih vidjeti!' hmm, da. Vidite, nisam ih ni ja 
mogao vidjeti prvih 33 godine mojeg života. Puno njih su eterične, i kada će 
vam veo biti uklonjen, ne samo da ćete biti sposobni vidjeti to, bićete sposobni 
promijeniti percepciju i većini vas će biti pokazan demon. Prolazit ćete kroz 
postupak i vidjeti ćete što ono je, kada se dogodi, mijenjanje vaše dimenzije, 
vidjećete ga, njegovu prirodu, i morat ćete se nositi sa time. Ono vas treba da 
se nosite sa time. Nekako poput “preplavljenja” u psihologiji, netko ima fobiju 
ili problem, duh će vas vjerojatno preplaviti baš na početku. Posebno sa ovim 
jezikom, sa cijeloj stvari. Kada vam se veo makne biti ćete preplavljeni, zato 
jer ćete se morati suočiti sa vašim fobijama. I tako vaš će život biti koordiniran 
tako dugo dok ne shvatite da je jedini način na koji se možete obračunati sa 
vašim fobijama je kroz ljubav Duha. I biti ćete naučeni to. Slušajući mene 
kako vam to kažem neće funkcionirati, morat ćete prolaziti kroz to i vidjet ćete 
to. 
 
Svaka osoba ima drugačiju fobiju, ili mnogo njih, i ono zna šta napraviti i neće 
pretjerati. Napravit će ono što vi trebate napraviti. Kada vam se ukloni veo, 
nekako je vidovito, vi to zovete vidovito, meni ide na živce kada to netko veli 
jer je to kao da dvije stanice u mom tijelu kažu da su međusobno vidovite. Pa 
ok, one su oboje 'ja', ali ok ako želite to nazivati vidovito super. Nema veze, ali 
koristimo vidovitost za komuniciranje ovdje, to se dogodi. Ok? zbrojit će dva i 



dva zajedno umjesto vas. I biti čete aktivni učesnik u tome, vidjet ćete, 
jednostavno ćete znati, više vam se neće moći lagati. 
 
Upalit ćete TV vidjet ćete 666 svugdje, vidjet ćete ono što prije niste mogli 
vidjeti. I vidjet ćete ludost nekoga ko bezumno brblja biblijske molitve, tražeći 
boga u bibliji. Kada je toliko aktivan i živ upravo sada. Kada ćete prolaziti kroz 
vaše lekcije, recimo da ste u tome godinu dana, shvaćat ćete sve što je Krist 
govorio. Shvaćat čete to tako dobro, barem ja razumijem, bit će skoro pa u 
stilu 'da taj lik je znao!' vidite mnoge stvari su priznane, postoji jedan 
dokument kojeg mi je netko poslao prije tri tjedna, koje sam čitao prvi puta, 
nisam uopće puno čitao o tome što je Krist govorio, jer ja sam dobijao lekcija 
od Kreatora čovječe, nastojim ostati čim dalje od toga, ali se je zvalo 'Talmud 
of Jmmanuel' i u njoj je nešto od knjige Mateja valjda, i drugih stvari. 
 
Osjećao sam kao da čitam svoj osobni dnevnik. Sve stvari za koje sam znao 
da kriju u bibliji su bile u tome. Čitao sam to u Adobe readeru i imalo bi 
drugačije sekcije, vidjeli bi jednu stranicu po jednu, ponekad bi dobivao pitanja 
od ljudi, i ta pitanja su od ljudi od kojih se može vidjeti da im veo još uvijek nije 
bio maknut, koji se još nisu povezali, nemaju 'oči i uši', i oni samo nastavljaju 
pitati ta pitanja i ja si samo mislim 'o čovječe ti ljudi nemaju oči ni uši i koji vic, 
znate' ne možete niti odgovoriti na ta pitanja, po samom načinu na kojem to 
pitaju, i pitam se 'što je on rekao?' i ja prolistam dolje i vidim 'vi nemate ni oči 
ni uši' i ja sam bio kao 'omg!' jer jednom kada imate znanje, trebate biti 
spremni za ovo, kada Kreator podigne vaš veo, vaša inteligencija će skočiti do 
neba na mnogo načina. 
 
Barem što se tiče vaš svjesnosti, i o tome što se događa, i postat će jako 
teško za vas komunicirati sa prosječnom osobom. Jer će njihova pitanja biti 
toliko glupa, iako su u mainstreamu nazvani akademijcima, i intelektrualcima, 
vidjet ćete ljude kako koriste riječi za koje oni misle da su pametne, kako 
slažu njihove rečenice i slijede te protokole, uskoro će postati kao otvorena 
knjiga za vas. Vaš jezik će se vezati u čvor, jer će znanje koje ćete vi imati biti 
toliko daleko iznad onoga što oni i smatraju znanjem, i oni pri tome bili 
'intelektualci', da jednostavno nećete znati kako se ponašati prema njima. Sve 
što vam mogu reći, ja sam to probao i uvijek se pretvori u svađe, zato jer ti 
ljudi odbijaju se povezati sa Duhom ili misle da jesu, ne znam, ali su... kao da 
ja govorim o jabukama a oni to interpretiraju kao naranđe i onda žele 
raspravljati samnom o tome kako to nisu naranđe već bobice! 'dokaži mi zašto 
su naranđe!', pa.. ne govorim ni o bobicama ni o naranđama kompa, govorim 
o jabukama. I ja ne mogu razgovarati o jabukama u jeziku naranđa. I 
raspravljati protiv bobica, jednostavno ne mogu. Kažem vam, stalno se 
vraćam na to, diskeditiraju, dali su pokušali diskreditirati mene? Naravno, 
zašto mislite da vam stalno govorim ne tražite mene za istinu, ako vas oni 
natjeraju da me mrzite, a vi vezujete sve o čemu vam govorim za mene, pa 
oni su onda upravo programirali vaš um, zar nisu? Sada, sva istina koju sam 
vam rekao je asocirana sa mnom u vašoj glavi, zašto mislite da bi me uopšte 
diskreditovali na prvom mestu? Kažem vam, ja nisam vaš učitelj, Kreativni 
Duh je. Da vidimo kako će to diskreditirati. 
 
 



*** 
 
Posebno kada naučite ovaj jezik, postat će neporecivo, i jednom kada se 
potpuno počnete povezivati sa Duhom i raditi sa njime i kada naučite svirati tu 
gitaru, pff, zaboravite. Neće diskreditirati. Demoni će možda raditi to kroz 
ljude, možda će koristiti NLP programiranje koje koriste, ali životinje, priroda i 
život i ako ste pametni sa vašim pitanjima i ako pitate isto pitanje nakon 
određenog vremena i kako ćete dobivati mnoge odgovore koje ćete i vidjeti.. 
vidjet ćete. Ok? 
 
Morate gledati na to što radim ovdje. Ne uzimam zasluge za ništa od ovoga 
shvaćate li? To je Kreativni Duh, ja sam sretni student, ja sam pacijent 
čovječe. Bio sam sjeban u glavi cijeli život, priznajem to. I..popravlja to. Svaki 
dan, i borba je ali sam sretan zbog toga. Jako. Ono što vam pokušavam reći 
da uradite je da potražite Kreativnog Duha. Ne pokušavam formilirati neku 
grupu, kult, ne tražim vas za novac, ne govorim vam da postanete portal za 
demona, ništa od toga. Kažem vam da potražite Duha. Gdje je Duh? On je 
oboje, unutar vas i izvan vas. Skalarna stvarnost. Ako tražite samo izvan 
sebe, past ćete. Ako tražite samo u sebi, past ćete. Ako tražite u sebi i 
dodajte tome ono što je izvan vas, uspjet ćete. Ako to uradite na ljubazan 
način. Jer ono što je uistinu u vama, ispod vašega ega, što jeste vi, je od 
ljubavi. 
 
Argumentiranje, debatiranje, memoriranje činjenica i brojki.. neće vam 
pomoći. I zato je jako bitno da vam kažem ove stvari. Zašto mislite da ne 
govorim o Alexu Jonsu, ili zašto vam ne govorim detalje o onome ili onome, 
'oho… illuminati su napravili ovo u ..' dosta, zaboravite to. Zašto mislite da ne 
govorim o 9/11? Neću vam govoriti o 9/11, ne. Reći ću vam baš kao što je 
Leslie Nielsen bacio sve one lopte, 'morate se sami zapitati'. Reći ću vam što, 
napravite to što sam vam rekao, povežite se sa Kreativnim Duhom. Prije nego 
ćete to napraviti očito ćete trebati dokaze za njegovo postojanje, učiti ovo, i 
kako komunicirati sa životom je najbolji put kojeg znam za to. 
 
I onda idite vi i pitajte vjevericu u vašem vrtu, ili pticu, 'što je propaganda a što 
nije?', 'na što se trebam fokusirati a na što se ne trebam?', mislite da Bog ne 
može komunicirati sa vama? Mislite da on neće moći efektno staviti u vaš um 
ono što trebate znati, i koristiti život da bi to napravio? Volite njegove ostale 
kreacije, jer je vrijeme da počnete učiti od njih. Vrijeme je da počnete učiti i da 
postanete ponizni pred Duhom i pred svom njegovim kreacijama. Što znači da 
ćete morati postati ponizni pred zecom, vjevericom, jelenom, pticom, i priznati 
pred njima da ste ludi. Možda imate veči cortex, naravno. Ali morate se 
poniziti pred božjim kreacijama, koji su povezani sa Bogom i koji napreduju od 
Božjeg Duha i njegove ljubavi. Poniziti sebe pred njima je poniziti sebe pred 
bogom. 
 
Poniziti ne znači da se poklonite, naguzite i primite ga odnazad. Ono vas je 
stvorilo. Poniziti se znači.. znati. Znati šta? Vidjet ćete. 
 
Duboko u vama želite nešto, što zna sve ono što vi ne znate. I uvijek će biti 
iskreno sa vama. Nećete imati problem sa primanjem uputstava od toga, jer 



nije u pitanju imati problem sa vlašću. Ovo nije vlast ovo je ono što stvara sve 
čovječe. Bez toga, vi ne biste postojali. I stvorilo vas je da bi ste imali 
slobodnu volju, vaše svjesno iskustvo. Kao što sam rekao onoj curi noćas. 
Rekao sam, zanimljivo je jer zbog mojeg buđenja i zbog toga kroz šta sam 
prolazio, znao sam zašto smo razgovarali, znam razlog koji stoji iza toga, i 
ona je to razumjela ali vidite imali smo svjesni razgovor, individualno iskustvo 
koje se je dogodilo u isto vrijeme. 
Moji je izbor dali se želim fokusirati na svjesni razgovor ili na dublji smisao o 
tome kako je bilo koordinirano.. rekao sam vam u 'the healing begins now', 
možete vidjeti sebe kao plutajući prst ako želite, možete vidjeti sebe kao lijevi 
prst, desni prst, sve odjednom, to je vaš izbor. Zato koristim tu stvar o 'učiti 
svirati gitaru', iz prva uvijek ćete gledati za to, i morate biti pažljivi nemojte 
stvoriti deluziju okolo ovoga, ok? ali otkrit ćete kako ulazite u tok stvari, da ne 
morate to raditi svaki dan, imate pravo živjeti, imati pravo izlaziti van i uživati, 
a problem je da kroz medije.. vidjet ćete da je sve sotonističko, vidjet ćete da 
je to sve tu da bi vam kontroliralo um, tako da će vaša mogućnost da idete 
van u kina i sve te stvari biti fundamentalno ograničena. 
 
Ali interakcije sa ljudima, socijalizacija, aktivnost i sve te stvari ..da, to je dio 
života i izražaj života i što ste više aktivniji to je vaš duh jači. I ne morate 
sjediti i čitati što svi govore cijelo vrijeme, prvo niti nećete pokušavati raditi to 
jednom kada znate kako, ali ne morate se stalno fokusirati na to. To je vaš 
izbor. Znate li što mislim? Mislim.. koliko pitanja možete imati? Postoje važna 
pitanja, ali morate naučiti kako vratiti nazad kontrolu nad svojim umom, i kako 
biti discipliniran sa time, i uključiti i isključiti to kada želite. Možete sjediti i 
razgovarati i imati normalan razgovor, naravno. Možete pogledati na to poslije 
i vidjeti što je to bilo iz jedne veče perspektive. Kažem van, kada se povežete 
sa Kreativnim Duhom, vaš će život postati sve samo ne dosadan. Imati ćete 
više interakcija u šumi nego ste imali prije, svakakve stimulaj. Sada kada 
kažem neka ljudi isključe TV i večina to ne radi, možda vjeruju da im kontrolira 
um, da, neka počekaju dok im Duh makne veo. Vidjet ćete zašto se nisam ni 
trudio da bilo kome kažem. Neke stvari.. pa, jednostavno ih trebate vidjeti. 
 
Kada vam se veo makne, časopici će izgledati malo drugačije za vas. Ja sam 
uzeo bejbi korake sa ljudima sa subliminalnim porukama, to nije ni blizu 
stvarnosti toga. Ali neću ulaziti u to… večina ljudi je apsulutno umno 
kontrolirana iz podsvjesnog, iz trenutak u trenutak, oni to ni ne znaju, niti ne 
percipiraju to. I tako.. kako ćete se buditi, i izlaziti iz stanja u kojem ste vi bili 
umno kontrolirani, bit će nemirno more jedno vrijeme, očekujte to. Ali morate 
izgraditi svoj dom na stijeni. A ne na pijesku, ta stijena je Kreativni Duh svega, 
suština života, ljubav je život. Neki od vas će ustvari biti preplašeni 
normalnosti da ste ustvari dio Duha! 'ooo ovo je traumatično!', ja mislim da je 
smiješno! Zato jer se i smijem sebi jer si mislim na onu scenu sa Wiliamom iz 
'Amazon Women on the Moon', 'stalno se pale i gase!' jer ako se stvarno 
otvorite ovome, svugdje kuda gledate ljudi će vam davati podsvjesne reakcije 
na vaše misli. I vidim nekoje ljude koji prolaze kroz to koji su jednostavno 
'aaaaaa!!' ali znate to je kada pokušavate rekalibrisati, neki kažu molite se 
bogu, ali to nije ispravan način za izgovoriti to, večina ni ne zna što je molitva. 
Ne morate govoriti riječi, čovječe. Jednostavno se trebate fokusirati na zašto 



volite...znate, NAJVEČE blokade ka Bogu su Krivnja i Sram. To su 'the huge 
one'. 
 
Nalazite se u situaciji u kojoj su vas strpali u ovaj ciklus reinkarnacije. Imate 
entitete i kontrolu uma koji manipuliraju vaš um da biste učinili stvari koje vaš 
duh nikada ne bi radio. Nije me briga da li ste serijski ubojica koji čeka smrtnu 
kaznu, VI NIŠTA OD TOGA NISTE NAPRAVILI. Znat ćete kada vam se veo 
makne tko to zaista radi i kako to rade. 'Oprostite im jer ne znaju što čine!?' 
da, entiteti, rak, rekao sam vam o tome u 'the healing begins now'. To je 
teorija za sada, čekajte dok ćete vidjeti. Riješite se svoje krivnje i srama, neke 
od duša najpunijih ljubavlju su JAKO pogođene od ranih dana u životu, da bi 
se maknulo njihovo samopouzdanje, da bi ih se perverziralo, korumpiralo, da 
bi ih se natjeralo da se mrze, da bi uredili sve to, i morate shvatiti vaša 
osobnost i vaš ego, vi ste kao ruske babuške. Vi nemate samo jedno tijelo, vi 
ste kao tijelo unutar tijela koje je unutar tijela. Pa, tijelo, energetsko tijelo 
unutar vas, tamo je vaš um. Tamo je vaš ego. Ljudi kažu 'ne, to je u mozgu' 
ne! Mozak je na neki način kao radio prijamnik, radio prijamnik prima signal. I 
tako može procesirati taj signal da bi vršio funkcije u tijelu, i da bi koordinirao 
vaše oći, uši, jezik, nos, i vaša fizička čula, koje mogu aktivirati MRA 
(magnetsku rezonancu) zbog toga ali vaš um nije u vašem mozgu. Čak i kada 
se mozak uključi tijekom određenih misli, on je dodatak vašem umu. Ali vaš 
um nije tamo. 
 
I tako, kada vaše energetsko tijelo izađe van vašeg tijela, i vaš um je tamo, 
trik je u tome: prevare vas. Ili dođu do vas kao Bog i kažu vam koliko ste bili 
loši, i ne kažu vam da su demonski entiteti radili sva ta sranja kroz vas, i zatim 
vam daju tu opciju. 'Pa, sada se morate reinkarnirati da bi naučili vašu lekciju! 
Zbog ovoga i ovoga i sada i sada morate osjetiti na svojoj koži sve te stvari 
koje ste napravili!', I nikada vam ne kažu da je to bio demon koji je to radio 
kroz vas, i onda ste počeli biti žrtva. Žrtve nastoje postati napadači kasnije u 
životu, 'oo da, da!' i onda vas imaju ponovno. I ideja je u tome da vas zadrže u 
tom ciklusu, da bi vam slomili volju kroz duže vrijeme. Rekao sam vam u tome 
u 'the healing begins now'. 
 
Gledajte, trebate znati to sami za sebe a ne slušati čovjeka poput mene koji 
vam to kaže. Ok? Naučite ovaj jezik života, znam da je ovo bilo puno toga za 
progutati.. opet.. znam! Ali ovo je ono što je znao svaki duhovni mudrac. I dat 
ću vam jedan hint, vrijeme nije faktor. Na primjer, možete gledati video ili 
nešto što je staro 5 godina, 20 godina, i taj program je otvoren.. drugim 
riječima puno ljudi nije pokušavalo vodovito razgovarati sa tom osobom u 
videu, odgovorit će vam na isti način. Ovako sam naučio ovo, moram sam 
proći kroz to. Mislio bih, 'dodirnite vaš nos', i dodirnuli bi ga. 'Dodirnite lijevu 
stranu uha', oni bi to napravili. Prošli bi rukom kroz kosu, ali neće skakati kroz 
obruč za vas. To je kao.. ili shvaćate ili ne. 
 
Tako sam naučio da demoni kontroliraju žene u pornografiji, dok je njihov duh 
bio zarobljen ispod.. kao što sam rekao, sve može doći pokraj i miješati tu 
glinu. Ego je glina. I različite stvari mogu govoriti kroz njega, i to je zašto ljudi 
mogu biti kontradiktorni, dali shvaćate? Ponekad demon može govoriti kroz 
nečiji ego, i ponekad to može njihov duh. Dvostrukost, otuda sve to dolazi. To 



je ono što mi je Duh pokazao. Namjerno me je navelo do toga da gledam 
pornografiju, i reklo 'gledaj!, o da, masturbirao si na to, sada gledaj!' podiglo je 
moj veo, i pokazalo mi je kroz oko mog uma što se je događalo. Demoni su 
kontroliralo njezino tijelo kao lutku. I muškarca. I njezin duh je bio zarobljen i 
kao 'mene upravo sada muče!', oni kontroliraju ta tijela kao lutke da bi ostali 
ljudi to pogledali i mislili si da ostali ljudi to žele raditi, postoje subliminalne 
poruke koje kažu 'ovo je vruće i ja ovo volim!', i sve to i onda su ljudi kao 
'ooo.. da, ovo je očito da ovo i drugi rade!' mislim.. oni totalno UNIŠTAVAJU 
vezu sa duhom. 
 
Ali opet, neću sada o tome. Niti ću odgovarati na pitanja o tome. Ili ćete 
izabrati da ćete se povezati sa Kreativnim Duhom, i da želite da vam makne 
veo, ili ne. Prestat ću odgovarati na pitanja. Kada su osnove poput ovoga.. 
ako je to nešto što možete sami otkriti time što ćete se povezati sa Duhom 
koji stvara sve, shvaćate li? Ja nisam vaš učitelj. Neću ja raditi pa da ovisite o 
meni za vaše odgovore, to je smiješno, apsolutno glupo.. bilo bi smiješno. Od 
sada nadalje neću odgovarati na škakljiva pitanja o tome što govorim, ako bi 
ste prestali biti lijeni i ako bi se povezali sa Kreatorom, ako je to nešto što 
možete otkriti napravivši to, i naravno na taj način možete saznati baš sve, jer 
sve što radim time je da idem protiv Kreativnog Duha. 
 
 
Očito se trebate povezati sa Kreativnim Duhom. Ovo je jako, jako važno. Ok? 
I ako ja nastavim odgovarati na pitanja ljudi, 'pa kako vidiš subliminalne 
poruke!?' – gotovo! Dosta! Napravio sam priličnu dobru prezentaciju u onom 
youtube videu o tome, skoro sam 30 minuta objašnjavao to. Ostalo je na 
vama da se povežete sa Kreativnim Duhom, ako zaista želite vidjeti 
subliminalne poruke, mislim, one prave!? Onda se morate povezati sa 
kreativnim duhom. 
 
Pročitajte 'Talmud of Jmmanuel', iako tamo ima dezinformacija, čak je i Krist 
tamo rekao: 'pokušavat će me zvati Bogom. I uzeti moja učenja, da bi 
promovirali njihova okultna učenja.' – to je Kršćanstvo. On daje zaslugu 
kreativnom duhu, i ako ste prikačeni na religijsku kontrolu uma, onda vam 
Krist daje opciju, kaže: 'Ignoriranje mene će biti oprošteno. Ali ignoriranje 
kreativnog duha života neće biti oprošteno.' On vam daje izlaz. Dakle, ako 
mislite da trebate prihvatiti njegovo ime, za što ni ne znate koje je to ime bilo, 
'kao vaš gospodar i spasitelj' kao prvo; to je štovanje mrtvih. Njegova 
osobnost nije bila vaš gospodar i spasitelj. On je to govorio toliko puta.. i 
nisam mogao vjerovati, pročitao sam to prije tri tjedna i osjećao sam se da 
čitam moj dnevnik. Ni on nije za sve to uzimao kredit. On je govorio istu stvar. 
 
I ljudi su kao; 'što, zar ti veliš da si Krist!?', o moj bože.. vi ne shvaćate. NE. 
Ono što kažem je da imamo istog učitelja. Zašto bi se istina promijenila? Čuli 
ste da je rekao 'uskoro ćete biti kao ja', to ne znači da ćete imati njegovu 
osobnost, to znači povezati se sa Kreativnim Duhom. Dostupno je svima 
vama! Shvaćate li? I on je rekao da nije poseban. Bez kreativnog duha nije. 
Ako ga želite zvati "Ocem" ok, ali je on govorio o Kreativnom Duhu. I on je 
rekao, da svaka grupa koja se naziva božjom djecom, .. to je smiješno. I ja 
sam to govorio. Mislim to je.. 'odabrani od boga!?' ne, to je bolesno. Svatko 



tko to kaže, svaka grupa koja misli da je bolja od ostalog života.. kada Krist 
nije ni mislio da je bolji od pauka... 
 
Kada vam se veo makne više nećete imati pitanja. Znat ćete tko radi šta, znat 
ćete. I ne mogu diskreditirati ostale ljude, jer istina je: odgovor vam je uvijek 
bio pred vama i uvijek je bio. Jednostavno ste pod kontrolom uma koji vam ne 
dozvoljava da to vidite. Na neki način ih sakriva, kada vam Kreativni Duh 
makne veo, znat ćete i bit će jako prisutan sa vama. 
To je zašto trebate znati pravi jezik života. Trebate se povezati sa Kreativnim 
Duhom. Onda će vam vaši odgovori biti predstavljeni. Sve što je bilo 
sakriveno, će vam biti pokazano. Više je od filozofije čovječe, mislim govorim 
sada. A vaše frustracije će biti sa onima koji još žive pod velom. 
 
 
*** 
 
Izvor frustracije neće biti vaša nesposobnost da se nosite sa time, koliko 
činjenica da drugi ne mogu vidjeti ni čuti. Imati 'oći u uši' znači biti povezan sa 
Kreativnim Duhom. I znati ovaj jezik. I možete jedino funkcionalno koristiti ovaj 
jezik kroz kreativnog duha. Onda će stavljati znanje u vas, i znati ćete, 
jednostavno ćete znati, bez obzira koliko netko vješto razgovara sa vama, bez 
obzira koliko strateški, čak i ako koriste NLP.. uhvatiti ćete to, iz trenutak u 
trenutak. Znati ćete. 
 
I sada, jedan savjet, kada imate posla sa ljudima i mislite si 'oh bože, slušam 
sve što mi netko govori', pa sjetite se, to je vaš izbor. Ne trebate to uvijek 
raditi. Ali ako živite sa nekim, partnerom ili sa nekim sa kojim ste stalno – 
molim vas slušajte ovo zajedno. Ok? pa da ih ne gnjavite. Ako oni ne znaju 
ovo i vi sjedite tamo i 'oo.. ti si upravo rekao meni ovo ili ono' – dovest ćete ih 
do ludila! I još jedna stvar, njihov svjesni um nije svjestan toga. Imam vijesti 
za vas.. vi ćete misliti da jesu jer će biti toliko precizni u odgovaranju na vaše 
misli vi ćete misliti da su u pitanju Bodysnatchers ili nešto, ili neki 
izvanzemaljac ga je preuzeo i čita vaš um ili da demoni očitavaju vaš um, zato 
jer je toliko precizno.. 
 
Vidjeti ćete, nećete se prilagođavati tome što se događa kao nekom sistemu 
vjerovanja, i kao da deluzionalno to uzimate istinitim u vašem umu, ne. Bit će 
previše specifično i znati ćete o čemu govorim kada će se dogoditi. Ok? Ali, 
ako ćete to reči njihovom svjesnom umu, 'tvoj duh mi je upravo rekao ovo', ili 
'demon okolo tebe mi je upravo rekao ovo', ili 'entitet kroz tebe, ili duh, veliki 
duh, totalni kreativni duh mi je rekao ovo!' – oni to neće znati. Ne još. Ne dok 
se ljudi još malo više ne poprave ali upravo sada njihov svjesni um će misliti 
da ste apsulutno ludi! I tako, ako ste sa nekim kao sa partnerom sa kojim 
živite, slušajte zajedno pa da barem budete oboje svjesni toga što govorim. 
Tako da se ne gnjavite stalno međusobno. 
 
Mudrost nije kada previše reagirate na sve što se događa, ako ćete sjediti 
tako svaku minutu i biti kao 'ti si upravo kašljao kao odgovor na moju misao!'.. 
ok, kako ćete učiti ovo možda će biti zanimljivo za vas i spomenut ćete to par 
puta, ali.. ljudi, kako ćete biti u tome nekoliko mjeseci i ako ćete se 



međusobno gnjaviti.. niste mudri. Trebali biste od onda naučiti da je to 
jednostavno prirodo. Jednostavno dio vašeg postojanja. I prolaziti ćete kroz 
faze, pogledati ćete okolo i ponekad ćete se početi smijati jer ćete shvatiti da 
sve što gledate svi vi sami.. na jednoj razini. I vidjet ćete druge dijelove sebe 
kako se svađaju, to je kao što sam rekao.. noćas, rekao sam onoj curi da me 
je upoznala jer je morala proći preko njezine svađe sa njezinim mužom. Znao 
sam to, bilo mi je stavljeno u glavu. Zato jer njihova svađa, napetost, 
anksioznost, ima skalarni efekt na veču egzistenciju čije smo mi dio. I 
jednostavno je tako. Nije da stalno gledate zrcalo sebe, mnogo puta to će biti 
sam duh koji direktno govori vama. 
 
Naučite ovo, budite oprezni sa time, i onda ćete vidjeti dokaze o postojanju 
duha. To će vam dati ono što trebate da bi ste se osjećali ugodno, i 
samopouzdano i bili u znanju njega tako da biste se mogli ponovo udružiti. 
Budete znali kada će se to dogoditi, ooo.. da, znat ćete. Neke stvari vam još 
nisam rekao jer nije vrijedno toga.. jednostavno nije. Biti ću ograničeniji u 
mojim odgovorima preko e-maila, zato jer želim otići sa interneta ovdje.. 
previše je otrovno. Takvo sjedenje online je otrov. Sa konstantnom 
subliminalnom baražom na svaki način, ljudima se umovi otimaju od strane 
negativnih entiteta da bi se htjeli svađati samnom, i sve to.. želim pomoći 
ljudima ali ne mogu cijeli svijet nositi na svojim leđima. 
 
Tako da svi vi trebate biti pro-aktivni, kao što sam rekao ja nisam učitelj, ja 
sam student. Ako odbijate naučiti ovo.. onda će učitelj otići. Ok? Što znači ako 
čujete mene sada, i vi veliti 'E Johne reci mi ono! Ili ono!' a vi ne radite, ne 
radite ono sa 'Ključevi za Boga' o kojima sam vam rekao u 'the healing begins 
now', ne aktivirate svoj duh, ne aktivirate ljubav u vama, i ne postanete svjesni 
vaše okoline… znate, hej, što vam još mogu reći? Kada ste vi rekli duhu; 'ne 
hvala.' I u tom trenutku vam ne mogu pomoći. Kreativni Duh vas voli, volite i vi 
njega, dopustite da vas on nauči, ne mogu više to ponavljati. 
 
I shvatite.. vi mislite da se šalim ali, jednom kada vam se veo makne, cijela 
svijest zna. Čak i demonska bolesna svjesnost.. ZNA. Vidjet ćete na što 
mislim kada se to dogodi. Onda, pokušat će vas diskreditirati. I sada, ironično 
ali oni sa najjačim duhom su verovatno oni koji su zastranili na mnogo načina 
u njihovom životu, zato jer su to morali napraviti. Oni znaju tko je ovdje pod 
voljom Kreatora. Kao novi duh, jer ste osvijetljeni, jako sijate, oni to znaju 
odmah i poći će za vama vrlo rano. Da bi vas dobili, opsjedali, korumpirali 
vas, i radili sve te stvari.. zašto? zato jer znaju da je vrlo moguće da ćete 
progovoriti. 
 
Zar je to tako teško za skužiti? Zato vas moraju zajebati, moraju vas navesti 
da zastranite, da radite stvari o kojima je društvo programirano da pokazuje 
prstom na vas. Te da vas tako zaustave da progovorite. Druga strana toga je, 
jednom kada znate, Kreativni Duh, jednom kada dođe do vas, i kad doslovno 
kaže bez riječi; Bam! 'JA JESAM!' i znat ćete o čemu govorim.. neće vas biti 
briga o tome što ljudi govore o vama. Ok? ali jednostavno znajte, da 
odjednom kao.. zamislite loptu koja je bačena bježačem recejverom, dvije crte 
se međusobno susretnu, diskreditiranje je na isti način. Sjetite se, vrijeme.. 
prošlost, sadašnjost, budućnost nije ono što vi mislite da je. Stvari se 



odjednom pojave ali kako god, biti ćete nauružani... ne protiv ljudi, jer 
čovječanstvo je.. većina je pod jednom ogromnom kontrolom uma, kada ćete 
to vidjeti osobno znati ćete o čemu govorim. Ok? 
Ne možete ih zaustaviti od toga da vas diskreditiraju, jednostavno ne možete. 
Ali vas neće biti briga. Vas neće biti briga. Jer jedan momenat, jedna 
microsekunda, moćne komandirajuće ljubavi Kreatora koja kaže 'znam da si 
bio upropašten, znam da su to radili kroz tvoj um, i znam da tvoj duh nije kriv, 
i da učiš i da se rehibilitiraš, i da si izabrao taj izbor samnom, moje je mišljenje 
ono koje je bitno, ne birini! Jednostavno se nemoj okrenuti od mene!' ono će 
vas čuvati za leđa i kažem vam, imati Boga koji vam pomaže.. to nije loša 
stvar. Dali čujte što vam govorim? Zaboravite što ljudi misle o vama, čuli ste i 
prije.. 'on tko je bez grijeha neka baci prvi kamen!' ok? u pitanju je ta bolest 
koja je stvorena i spremljena u čovječanstvu. Zaboravite što oni misle o vama! 
Jednostavno volite Kreativni Duh. Kažem vam.. bez obzira koliko čudno 
postalo.. i vas će testirati! Mene jesu. Nekojim stvarima bi se možda dozvolilo 
da se dogode vama. I otkrit ćete da tražite odgovore, kada sam se ja prvi puta 
probudio bilo je vrlo traumatično, pokušavao sam se nositi sa time.. 'oo 
budem kupio tormolin! Kupit ću onaj ili onaj kristal! I orgona!' ..da, probao sam 
orgon – nije funckioniralo! 
 
Hmm.. cijela stvar čovječe, 'oo trebam razgovarati sa vidovnjakom! Trebam ići 
vidjeti ono ili ono..' zašto prolaziti kroz sve to? Zašto dopušta da prolazite kroz 
sve to? Zato jer ćete otkriti da postoji samo jedan način kako se nositi sa time, 
opet i opet bez obzira koliko bile verijalbne okolnosti, postoji samo jedan način 
kako se nositi sa time. Kroz kreativnog duha svega. 
 
I tako, stvari bi ponekad mogle postati jako neugodne, ali ćete vidjeti zašto su 
nužne.. zato jer trebate nadići ovu stvarnost. Ako ovisite o pozitivnim 
razmišljanjima o vama samima od čovječanstva, onda ste nevjerojatno ranjivi 
na njihova negativna mišljenja. Shvaćate li? 
 
 
Jer ako se nadate da ćete dobiti pozitivne reakcije, fanbase, ljude koji vas 
vole, da bi definirali što vi jeste, onda će i njihova mržnja definirati ono što 
jeste i kuda idete. Rađe, odkopčajte se od oboje, volite kreativnog duha, to i 
tako znači da ćete poštivati sve kreacije. I volite ih u trenutku, ali nikada ne 
biste trebali njihovo mišljenje koje bi definiralo vašu kreaciju kada vas oni nisu 
stvorili. Kreativni Duh je. 
 
I aktivan je sada, stvari će se promijeniti. Radim sve što mogu da bi vas vodio 
do njega, i pokušavam vas zaštiti održavajući vas svjesnima organizirane 
religije. Kako god, Ne znam da li je Krist postojao, ali jako puno stvari koje je 
on rekao, i sami ćete otkriti da su istinite. Konačno ćete shvaćati njegove 
parabole. I znati ćete da je bila bitna njegova poruka, a ne njegovo ime. 
 
'Isus je put..' NE! Njegovo učenje je bilo put. Ako je njegovo ime bilo put zbog 
čega onda njegove lekcije? Zašto jednostavno nije došao i rekao 'da, ok. 
prihvatite Isusa Krista kao svog gospodara i spasitelja, ok 'zbogom', njegove 
lekcije i demonstracije integriteta ... on nije umro za vaše grijehe, umro je 
zbog njih. Pokušavajući demonstrirati da je volio kreativnog duha svega. Više 



od njegove vlastite osobne ugode. Toliko je kreativan duh prekrasan, ili više 
specifično – toliko su lijepe njegove namjere. Ta sotonistička zarazna svijest 
diskreditira boga tako što diskreditira vas! Ako mrzite sebe i sve ostale, i 
arogancija nije ljubav prema sebi.. ako vi mrzite sve ljude, onda je to rezultat 
diskreditiranja boga. Zato jer ste vi božja kreacija. Vaše tijelo možda nije, ali je 
vaš duh. 
 
I ako vas oni nekako uvjere da mrzite sami sebe, jer ne znate koliko ste umno 
kontrolirani, jer vidite ako se nećete probuditi i povezati sa kreativnim duhom 
nikada nećete biti sposobno si oprostiti. Jednostavno nećete moći, jer nećete 
znati nevjerojatne dubine kontrole uma ili kako funkcionira. Kreativan Duh će 
vam pokazati i jednom kada ćete vidjeti, oslobodit ćete se krivnje, kada čete 
se osloboditi krivnje oslobodit ćete se i srama, kada ćete se osloboditi srama.. 
onda možete voleti sve što vidite. Vidite, oslobođenje od krivnje i srama vam 
neće dati to stanje uma 'oo mogu raditi sve što želim' o, ne! Baš suprotno. Jer 
onda ćete imati ljubav u sebi, a kada imate ljubav u vama – ne možete nikoga 
povrijediti. 
 
I u pitanu je borba, gore i dolje je. Imati ćete dobre dana i loše dane i ako 
imate ovisnosti oslobodit ćete se ih pa dobiti natrag pa osloboditi..boriti ćete 
se kako se spajate. Tako to jednostavno je. Ne trebaju vam deset zapovjedi. 
Ne ako se povežete sa duhom jer će to jednostavno biti prirodno. 
 
Sada, otvaranje sebe jeziku života će biti izazov. Ali taj izazov će vam 
namjerno doći. Zbog toga što je vaš duh oboje unutar i van vas, dio 
povezivanja sa Kreatorom je u dizanju duha u vama. To je kada ga 
potvrđujete sa vašim vlastitim duhom, sa vašim vlastitim osjećajima o njemu. 
To je kada ćete početi vidjeti gdje se nalazite u vašim lekcijama, u vašoj 
terapiji. Ako uvijek ovisite o kreativnom duhu da on dođe i da vas spasi, od 
izvana.. kada je on također i unutar vas onda se potpuno ne oporavljate, zar 
ne? 
 
I tak,o ulazit ćete u situaciji klada vas se progoni, ja osobno nebih mogao ni 
prebrojiti koliko puta sam dobijao prijetnje tu tamo, demoni bi razgovarali 
samnom kroz ljude, i.. ostavljen sam u situaciji gdje kreativni duh samo tako 
sjedi sa strane, 'da vidimo kako ćes se nositi sa time', 'ako ne možeš 
komunicirati samnom izvana u stvarnosti gdje jesi, gdje se ja još nalazim? 
oda, unutar tebe.' I onda dalje je reklo, 'ok, dakle znaš da je oboje unutar i van 
tebe, tvoji strahovi i diskreditiranje svih mojih učenja sada će se dogoditi. U 
pitanju je konstantan umni posao. Dio tvojeg jačeg povezivanja samnom je da 
vidiš kako se nosiš sa time kada ja ne dolazim tebe spašavati. Dali možeš 
sam sebe izvaditi iz toga? Čim više to možete raditi to je jača vaša osnova. I 
to je dio toga sada bih to i očekivao, ok? možete puno očekivati da ćete imati 
dobre i loše dane. Jer kada ćete se otvoriti ovome, demonski element će to 
pokušavati promijeniti u svoju korist. I nekoje stvari su jako strašne, ali kako 
god, ljubav kada vam daje saznanja je nevjerojatna. Kroz vaše buđenje i 
dizanje vašeg veoa, imat ćete mnogo dana kada ćete jednostavno plakati, ne 
iz tuge, jedino kada ćete plakati na taj način je kada će duh jednostavno 
preuzeti vašu cijelu stvarnost. Nakon što ćete imati puno teških lekcija on će 



se vratiti i dat će vam to do znanja, i to toliko komandirajuće, puno ljubavi, 
toliko sposobno da je to jednostavno.. 'u redu je, imam te, ..' taj tip stvari. 
 
Nekako vas osmatra, imali to smisla? Kao što gimnastičar ima posmatrača .. 
kroz vaše izcljenjenje.. ono će vam davati instrukcije. Ali će vas također pustiti 
da to radite sami. Tako da vas eventualno više ne treba paziti. Tako da 
možete raditi svoju gimnastičku rutinu, bez nadzora. I tada je kada ćete imati 
punu vezu sa Duhom. Tada ćete prevazići svoju stvarnost, tada ćete prevazići 
svoju ovisnost o oboje pozitivnim mišljenjima o vama i negativnim 
kontradikcijama o vama. Tada ćete nadići obećanje nagrade u raju, kao i 
prijetnju mučenja u pakao. To je kada ćete prevazići vašu fizičku stvarnost, 
vašu ovisnost o njoj za vašu vlastitu vrijednosti, tada ćete morati ulaziti u 
sebe, znanje ovog jezika će vas dovesti do toga. Ali, trebate se povezati sa 
Kreativnom Duhu, ok? 
 
Također, govorio sam vam o tome da pronađete ključeve do duha u 'the 
healing begins now', morate raditi to stalno, morate konstantno dizati duh u 
sebi.. kroz tu tehniku. Stalno. Svaki dan. Pronaći ćete više točnih odgovora, 
više točnije vodstvo u prirodi. Čim više sjedite za internetom, tim više možete 
biti korumpirani. Ta sotonska svijest je dovoljno pametna da bi uzela ono što 
zna, čak i kako je to napravila sa Kristom i sa svakim tko je govorio istinu, da 
bi glumilo da je na tom nivou. Da bi reklo puno toga što bi netko tko je govorio 
istinu rekao, da bi rastjeralo stado od istine. Da bi vas odvelo do klaonice. 
 
Ako gledate drugu osobu i kažete da vas ona može naučiti, ili da vas netko 
drugi može naučiti – onda nećete tražiti kreativnog duha, koji je uvijek u 
trenutku kroz sam život sa ovim jezikom. Zato vam ovo govorim. Ako tražite 
osobu, onda vas se može navesti na krivi put. Istina je u vama i u čitavom 
životu cjelokupno, a to što bi neko pokušao da vas vuče za nos nema veze sa 
onim koliko cenite njih i život. To je uvijek u trenutku, zanemarite njihov ego. 
 
Ako ćete otkriti da ljudi diskreditiraju mene, da govore o meni ono ili ono, pod 
brojem jedan; ne obraćajte pažnju na to. Zato jer ne možete ovisiti o meni, to 
bi vam dalo lažan osjećaj sigurnosti. Drugo, nemojte pokušavati braniti. Ne 
raspravljajte sa njima ako govore loše o meni. Nemojte raditi to. Zato jer ja to 
više neću raditi, izazvat ću laži ali neću napadati osobu. I ako to ne shvaćate 
onda niste shvatili što sam vam govorio u ovom videu. Ljudi govore 'ooo.. oni 
te ljudi mrze', ne, ne mrze me. Oni me ne poznaju. Uopće me ne poznaju i ne 
mrze me. I ja ne mrzim njih. Zašto bih? 
 
Ovo je celokupna poenta, svatko je povezan sa time, neki ljudi više od drugih. 
Onda što pokušavate izliječiti? Shvatite da ta cura ako bi rekla 'oo, on je lud', 
zašto bi to rekla? Njezin svjesni um možda ni nije toliko svjestan ovih stvari. 
Morate shvatiti to. Ako bi došao do nje i rekao 'da, dali znaš da mi je tvoj duh 
ustvari rekao da ne slušam tebe i da si u zatvoru' njezin svjesni um bi bio 
navjerojatnije kao..'..ti si lud..' 
 
Vidovita komunikacija je i tako prebrza da bi o tome mogli raspravljati na taj 
način. Samo budite svjesni toga, zaboravite na ono.. Što ljudi trebaju? Oni se 
trebaju osjećati potrebno. Oni se trebaju osjećati voljeno. Zaboravite na 



njihovu osobnost. Promatrajte ju, imajte svjesnu interakciju sa njom, naravno. 
Ali nikada ne zaboravite, bez obzira koliko žuljevita nekoja osobnost bila, bez 
obzira koliko vas mrzili, bez obzira koliko su očvrsnuli, unutra je dijete. Unutra 
je bića koje treba ljubav. I ako se predate žuljevima njihove osobnosti i 
programiranju njihove svijesti, onda im odbijate tu ljubav. 
 
Tako da ja ne debunkiram nikoga, ne razotkrivam čak ni "Destiny Universe" , 
zato jer ću vam reči, morao sam prolaziti kroz takve izazove svaki dan, svaki 
dan pokušavam promatrati misli jer demoni će pokušavati navesti me da 
gledam na onaj ili onaj način, nije lako. Sada, ja sam siguran da je ona cura iz 
... "Destiny Universe" jako draga osoba. Zašto ne bi bila? To nema veze sa.. 
gledajhte, susreo sam puno Slobodnih zidara (freemasons)koji su bili dragi 
ljudi. Jednostavno su pri pritiskom, ne znaju što rade. Ili se ne znaju nositi sa 
time što rade. I to je moj cilj. Da bih osposobio sve a ne samo ljudi koji misle 
da su pravednici.."Ja kao ja sam ispravan" ne, duh je onaj što je ispravan. 
 
I iskreno, ovo nije za grupu ljudi koji čuju ovo i koji se počnu smatrati iznad 
svih ostalih, to bi bilo zlo. Ovo je za sve. Za svakoga tko može razumjeti 
engleski jezik. Nije me briga dali ste sotonist, dali ste u Illuminatima, ako ste 
jezuita, nije bitno! Ne mrzim vas, ne više koliko mrzim sebe. Shvaćate li? To 
su itako ti ljudi na koje želim utjecati. Ne dolazim k vama kao David Icke 'ne 
pokušajem ubediti vas, nebih to radio! Možete davati informacije bez da 
ubeđujete nekoga' šta? Ne! Ja vas itekako, itekako želim ubediti, ne trebam 
koristiti obrnutu psihologiju da bi vam rekao da ne pokušavam to pa da vas 
mogu ubeđivati pet sati. 
 
I.. koje je moja ciljana publika? Sotonisti. I illuminati i svatko tko je zaista 
kontroliran od ovoga. Njima pokušavam pomoći. I shvaćam da me mrze, 
zaista. Baš kako bi me i alkoholičar mrzio kada bih bacio njihov alkohol od 
njih. Shvaćam to. Imao sam ovisnosti, imam ih! znam! Ja nisam savršen i oni 
znaju da nisam savršen. To će me nadam se učiniti kreditibilnim u njihovim 
oćima jer vide da priznajem da nisam savršeni. I ne kažem da sam više 
savršen od njih, ja samo kažem da se mučim čovječe. Borim se ali sam 
pronašao tog Duha, povezujem se sa njime i želim da to i vi učinite. 
 
Ja sada govorim demonima. I ljudi kažu 'oo.. oni su kreacije tame', .. možda. 
Ali sačekajte malo, postoji duh koji stvara sve, nekako je priča kao o pinokio-
om, ako demon vidi logiku u tome što govorim, ne moj ego jer je demon liga 
iznad mene, ali možda me promatra, možda postoji nešto u demonu što kaže 
'pa.. postoji nešto u ovome', nemojte misliti da Kreativan Duh svega ne može 
transformirati toga demona. Ali to nije vaša odgovornost. Niti jedan čovjek to 
ne može, i ako ćete to probati ići ćete ravno u paukovu mrežu. Ne 
pokušavajte raspravljati sa demonom ili intelektualizirati sa demonom, oni su 
daleko izvan vaše lige, imaju pristup nekoliko točaka vašeg uma, sve 
odjednom, i vašoj dimenziji. Izvan ste vaše lige kada to radite i oni se neće 
moći oduprijeti tome da preuzmu kontrolu nad vašim umom. Demon ne može 
oduprijeti tome. Jer je previše lako. Jednostavno je previše jednostavno! 
 
Vaš um ne može izdržati demona, ali vaše srce može. Ne možete sasvim 
znati gdje ovo sve ide.. morate hodati putem. Ali držite ozlojeđenost i 



ratobornost, i zato će i doći po vas, čak će i nakon što sam rekao ovo pokušati 
dokazati meni da ih mrzim, tako to funkcionira. Tako sinkroniciteti 
funkcioniraju, sada će biti događaja koji će pokušati mene navesti da ih 
mrzim, pa.. moj ego nije nepogrešiv, to bi se moglo dogoditi koji sat, tu tamo 
ali istina je istina. I što se tiće mržnje prema bilo kome, mržnji prema bilo kojoj 
grupi na ovoj planeti, to jednostavno nije fer. 
 
Mislim da originalna grupa koja je započela cijelu ovu stvar na planeti Zemlji.. 
pogledajte to sa druge strane, što ako su se demoni i ta bolesna svijest 
spustili nad Zemljom i pronašli ljudsku rasu kao najpametniju i unaprijedili ih 
da bi ih se moglo koristiti.. ti ljudi nisu imali nikako tko bi im mogao pomoći, 
tražili bi od drugih ljudi, drugih vrsta pomoć – nitko im nije mogao pomoći. 
Zato jer je to bila početna zaraza. Nisu oni krivi. 
 
Problem su krivnja i sram. I to su stvari na kojima Duh stvarno treba raditi jer 
ljudi koji su bili kontrolirani kao lutke da bi radili najstrašnije stvari, pa čak i do 
toga da su jeli male bebe, oni se osjećaju kao da ih Duh više nikada ne bi 
mogao prihvatiti. E pa imam iznenađenje za vas.. da, može. Jednostavno ne 
gledate na to na ispravan način. I ne to ne znači da 'ako že mi prihvatiti to 
onda znači da to mogu ponovno raditi još jedan tjedan', ne, jer prvi momenat 
kada želite da vas prihvati ono će početi mijenjati vašu paradigmu. Patiti ćete 
ako ćete to onda napraviti. Jednom kada se odlučite za Boga patit ćete ako 
ćete napraviti te stvari. Mislim.. kada bih se god udaljio od njega ono bi me 
potreslo. Ali ne kao da bi me povrijedilo ili osudilo. Reklo je, 'ja sada 
preuzimam, ti si u terapiju prijatelju'. I to je kako i moj život jeste.. dobivam 
jaku intervenciju kada se odvojim od ovoga. Tako i svatko tko je u 
Illuminatima. Ali to ne znači da vam ne može pomoći. 
 
Rak je najnasilnija stvar u vašem tijelu, a što sa autimunim poremećajima, 
kada napadate sami sebe, možete li si to zamisliti kako se to odigrava na 
staničnoj razini? Ista stvar kao i jedenje beba. Ista stvar. I samo ljubav može 
spontano izliječiti rak. Nećete držati stanice raka u krivnji i srama jer se one 
neće izliječiti, i zato jer vam je potrebno vaše tijelo, vaš sistem, vaša svjesna 
manifestaciju da bude sinergetska, holistična, u harmoniji i u ljubavi. Nema 
šanse da ćete zadržavati dijelove vašega tijela u krivnji.. jer su postali 
oštećeni, odvojeni. Kreativan Duh vas ne mrzi zbog ludosti. Jer zna da ste 
ludi. Vi ste ti koji sudite sami sebima. Ono ne sudi jer zna da ako se odvojeni 
od njega – vi ćete pasti. 
 
Vi ćete postati ovakvi, on več zna to! I prema tome, kako vas može osuđivati 
zbog toga? Ono zna da ne možete funkcionirati ako ste odvojeni od njega. 
Zna za Sotonu, ili tu bolesnu svijest, ili izvanzemaljce, za sve koji su dio te 
agende, predatorkse agende, ono zna za to! I tako, ako vam govori ovo 
znajući to, što vam to govori? Ljudi koji su napravili najgore stvari u životu, su 
oni koje Duh želi prve aktivirati. Oni su toliko važni Duhu.. nemate pojma 
koliko mu značite. 
 
I u pitanju je vaša krivnja, jer ste bili prevareni, prevareni da radite te stvari 
vašoj vlastitoj vrsti zbog kojih si više ne možete oprostiti jer mislite da je 
prekasno.. 'potpisao sam ugovor sa Sotonom, prekasno je! 



 
 
*** 
 
Čekajte malo čovječe! Može li trogodišnjak potpisati ugovor za stan? Ne! 
Zašto? zato jer ne znaju u šta ulaze, preko njihove glave je! Vi nemate ugovor 
sa rakom, nemate ugovor sa sotonom! Sotona će vas uvjeriti u to, pokazati 
vam ponor, pokazati vam sve te stvari.. prazninu, void. Taj void je ono što 
percipirate kada ste odvojeni od kreacije, duha! Nije gotovo za vas. Ali 
Sotona.. koristim Sotona simbolički, ta svijest će učiniti sve što može da bi vas 
natjeralo da mislite da je gotovo za vas. 'pogledajte što ste učinili! Niste imali 
duh za spajanje sa kreativnim duhom' - seru! Jer sve što mislite da ste 
napravili je bilo posledica manipulacije vašeg uma. Riješite se mržnje, demoni 
natjeraju ljude na sebe same, to im je primarno oružje. I ucena je velika stvar, 
jednom kada napravite te stvari.. oni kažu 'gle kada će ljudi saznati za ovo oni 
će se okrenuti protiv tebe', i onda stavljate svoju važnost preko važnosti cijele 
planete i važnosti cijele ljudske rase. 
 
Usprotivite se tome, i kreativan duh će vam pomoći. Obečajem vam, bez 
obzira koliko proces bio traumatičan ono će vam pomoći, nije me briga što se 
učinili, shvaćate li to? Pustite to! Više nije! Ne postoji više.. ljudi ne mogu 
nastaviti. Cezar Milan vas uči ovu lekciju. Šaptač psima. Vi mislite da je to 
emisija o odgojenju vašega psa.. ali nije. Život vam govori. Pokušavao vam je 
pakazati da, ako uzmete ludog psa koji je napadao mnoge vrste psa, i ako ga 
stavite u čopor normalnih psa.. oni vide tog psa kao dio njih samih. To je 
razlika. Oni ne kažu da postoji problem sa tim psom, oni kažu, postoji problem 
sa nama. Sa sobom. Ako se to događa.. shvaćate li razliku? 
 
I oni rehabilitiraju takvog ludog psa. Čak i ako taj pas napada one pse u tom 
čoporu. Oni ne sjede tamo i ne stavljaju ga u psečijem zatvoru, ne drže ga u 
krivnji tako dugo dok je gotov i sjeban zauvijek, jer oni znaju da je on dio njih! 
Prema tome, baš kao što i vi vidite vaše tijelo, oni će izliječiti tog psa. Oni će 
ga uspješno rehabilitirati. Možda će ga gricnuti tu tamo da bi ga držali u redu, 
dok ga se ne završi oscilacija ka normalnosti, i onda kada je normalan, oni ne 
sjede tamo i govore 'wuf wuf! Prošle si godine bio lud', i ne pokušavaju otvoriti 
te rane kada pas krene dalje.. kraj! Gotovo je! Ne možete promijeniti 
prošlost!.. Cezar je u pravu i kaže, 'ali vi ljudi jednostavno ne možete krenuti 
dalje, *wink, wink* međusobno se držite u krivnji i ponovno otvarate rane' 
može biti oženjeni par i oni su u svađi i jedan od njih je alkoholičar, ali prestao 
je piti prije več 3 godine, i drugi ako ne mogu dobiti raspravu kažu 'ali ti si bio 
alkoholičar! Prije tri godine si bio pijan! ..taj tip stvari je ta ljudska ludost, čak i 
ako je ta osoba promijenila svoje ponašanje prije tri pune godine, oni će 
ponovno pokušavati otvoriti ranu i raniti samopouzdanje, možda da bi 
pobijedili trenutačnu raspravu, nije krivo.. ludo je. 
 
Morate početi gledati na sve ljude kao JA. Ne oni, ili MI, ne 'oni su loši a ja 
sam dobar', kada vidite problem u društvo morate naučiti kroz Kreativni Duh 
da je to problem sa vama! Ako oni imaju problem, vi imate problem. Ako vi 
osuđujete njih, vi osuđujete sebe. Shvaćate li to sada? Zašto mislite da je 
oprost toliko bitna? Zato jer su oni vi. Oni su vi! I rak nastoji odvojiti stanice u 



'ja, 'ja, 'ja',.. to je predatorski. Nadam se da ove stvari sada počinju imati 
smisla za vas. Zašto je oprost bitna? Kada naučite ovaj jezik, kada naučite 
ovaj način komunikacije nećete imati sumnje da su oni svi vi. Da ste svi dio 
nečega puno večega.. prema tome, ako nekoga osuđujete, ili argumentirate 
sa njima, ili ako uništavate njihovu mogućnost da se izliječe.. vi uništavate 
vašu vlastitu mogućnost da se izliječite. 
 
I također, kada vidite vezu, onda ćete shvatiti, 'griješiti'? ako žudite za nekim, 
kradete od njih, od koga kradete? od VAS. Vidjet ćete to, svojim očima. Ako 
postoji problem sa Illuminatima, to znači da postoji problem sa vama. Ne 
gledajte ih i ne kažite 'ONI! Ti demonsko opsjednuti ljudi!' to je dio VAS koji 
pati od tog opsjednuća, te zaraze. 
Ne gledajte "Destiny Universe" uz 'ONI! Ti ljudi žele skrenuti mene sa puta!' 
Ne, to je dio VAS kojeg vi trebate voljeti, znači morate gledati kroz njihov ego. 
 
Pogledajte što se je dogodilo sa vama. Ne morate ni znati njihove tehnike 
kontrole uma, samo se promatrajte. Kada ste bili mladi, 4 ili 5 godine sreli 
biste jedno drugo dijete i bili kao 'želiš li da budemo najbolji prijatelji?', niste 
imali sva ova sranja u vašim glavama! Bili ste otvoreni, niste gledali ljude kao 
'mrzim tebe, i bolji sam od tebe'.. ne! Djeca, ona se slažu zar ne? Bebe su 
vidovite. Jednom kada naučite ovaj jezik promatrajte bebu sada, vidjet ćete 
kada dođu blizu jedna druge, počnu se međusobno smijati, pa da, zato jer 
izmjenjuju slike, koncepte, čak i sa njihovim malim mozgovima. Povezani su. 
 
Morate se riješiti mržnje. Zato jer samo mrzite sami sebe. I onda radeći to, i 
opraštajući sebi samima s tim da će te konačno imati znanje o tome zašto ste 
zastranili, onda počinjete opraštati sami sebima i otvarati te ključeve do vašeg 
duha, i čim više opraštate sebi samima to više opraštate drugim ljudima. Čim 
više volite sami sebe to više volite svoju stvarnost i ljude u njoj. 
 
Zato jer znaju za ovo, rak nastoji da se odvija odvajanje. To je i zašto se svi 
svađate, kada ostavite jednu osobu samu, govoreći koliko su oni loši, radite to 
sami sebi. Budite svjesni svih ljudi koji to pokušavaju raditi, jer znate li da je to 
bolesna stvar za raditi? I ne uzdižite druge ljude iznad vas, to nije ljubav. 
Najjači proizvod ljubavi je zahvalnost. Jednom kada se počnete iscjeljivati, 
početi ćete ponovno voljeti ljude. Zato jer ćete imati vodstvo nečega jako 
mudroga, i postat ćete zrcalo za njih. A ne žderač njihove energije. Ako će oni 
pokušati manipulirati vama vi ćete biti kao zrcalo, i reći 'ovo je smiješno, 
možete me pokušati povrijediti ali vas ja volim.' I ne možete se pretvarati da 
volite nekoga, što je razlog i zašto se morate izliječiti jer jednom kada zaronite 
u to, njihov duh to zna. 
 
Kako će to onda funkcionirati? Nekako je.. recimo da netko padne u jamu. I 
nema svjetla tamo i vi bacite nekoliko ogledala tamo i možete sijati sunčevu 
svjetlost u tu jamu i ono će se odbiti od jedno zrcalo koje će onda tu svjetlost 
odbiti u drugo zrcalo.. kako se povežete sa kreativnim duhom postat ćete i 
zrcalo za to. U pitanju je jedna hrpa mrtvih baterija, na minus nula 
temperaturi/vremenu. Jednom kada se nekoliko auta pokrenu oni mogu 
pokrenuti ostale aute. I ti auti mogu pokrenuti (jumpstart) ostale aute. Svatko 
ima duh u sebi, jednostavno trebaju biti.. pokrenuti. Njihova volje je bila zaista 



jako oštećena kroz ciklus reinkarnacija… nanovno i nanovno. Ovo je JAKO 
važno. Morate pokrenuti ljude. I ne možete to raditi ego s egom. Samo srce 
srcu. I onda će se manifestirati u egu.. kao povratni efekt. 
Kada ljudi pokušavaju diskreditirati mene, ne mogu ih mrziti.. prolazio sam 
kroz taj proces, i naučio sam tu lekciju kroz nekoliko prošlih mjeseci. Nastojalo 
me je podsjetiti, 'koga mrziš?' pogledajte što se je dogodilo sa vama, to je 
zašto vas Internet stvarno može odvojiti od duha. 
 
 
*** 
 
Zato jer, jednostavno je toliko zeznuto.. zato sam i isključio svoj “messenger”. 
Božanska intervencija, jednostavno je reklo moraš prestati sa time. Da, 
dobijaš pozitivne komentare ali i negativne i ako ovisiš o ijednom, postaneš 
odvojen. Postao sam puno više fokusiran time što sam isključio svoj email dok 
ovo radim. Zbog moje svjesnosti o utjecaju kojeg ono može imati na mene. 
 
Slušajte, cijela ta ideja o nemanju straha, nije od duha. U smislu toga što vas 
pokušavaju kondicionirati da nemate 'straha' u smislu bitke. I onda ako 
osjetite stah, onda se osjećate poput propalice, zar ne? Uplašit ćete se tu i 
tamo, to je normalna reakcija. To će biti dio vašeg alata za učenje. Vjerujte 
unutrašnjosti da biste primili izvana. Morate se izliječiti. Ljudi su sjebani! 
Toliko su kondicionirani kroz kontrolu uma da žele pokazati prstom prema 
svima, ali ne prema sebi. I oni ne vide kako to vodi prema propasti njih samih, 
i njihove cijele rase. 
 
Pokušajte vidjeti koliko se dobro osjećate kada znate ste pomogli nekome, 
kada ste slijedili put i kada se ono jednostavno odvija. Kada ne pokušavate 
forsirati ali se jednostavno dogodi, pogledajte koliko se osjećate živima. 
Ljubav je beskonačna, nećete ostati bez nje. Nije o tome dali ćete ostati bez 
nje već je stvar u tome dali je pipa otvorena ili zatvorena. Ako držite 
zatvorenom, atrofiraće. To su te mrtve baterije u autu. Trebate držati tok 
tekućim, držati energiju ljubavi unutar ovoga tumora. I početi spontano 
izlječenje ovoga raka. 
 
Najteža stvar za ljude će biti pustiti prošlost jer su bili toliko kondicionirani da 
se drže za nju. 'Tri prekršaja i vani ste', sve je to tu da bi programiralo vaš um. 
Sranje. Morate slomiti ovaj kontrolni sistem. I izliječiti se, u sadašnjem ste 
trenutku, nije me briga što ste učinili. I ljudi moraju ustati u njihovom 
božanskom liku i vidjeti kroz to. I ako se želite držati toga i pokazivati prstom 
na ljude koji su radili sve te strašne stvari, onda samo nanosite bol samima 
sebi. Trebate božansku mudrost, a to je Duh. Rekao sam vam kako se spojiti 
sa njime. 
 
Ja osobno trebam komunicirati sa ljudima i slijediti put u stvarnom životu. 
Neću postati zabrinut o tome što se god pojavi da me pokušava diskreditirati, 
dobro, mene se može diskreditirati! Ja sam prva osoba koja bi to priznala. 
Ako mrzite mene, povređujete i sebe. 
 



Na primjer, kada sam ja bio zlostavljan kao dijete.. ljudi govore, 'kako možeš 
oprostiti tom čovjeku koji ti je to napravio?' – zato jer to on nije učinio meni! To 
je napravio demon da bi utjecao na mene. Kako bih mogao mrzeti čoveka? 
Njegov ego to možda ne zna, ali ja znam. Tako da, da! Mogu mu oprostiti, i 
pogodite što me je naučilo raditi to. 
 
Moj um prvih 33 godine mog života to nije mogao napraviti. Um ovo ne može 
podnijeti sam od sebe. Intelekt, odvojen od duha ne može to podnijeti. Ono 
vam ne može dati vaše oči i uši. Samo duh to može. Tako da, da opraštam 
mu zato jer znam ZAŠTO. Da ne, to bi bilo otrov mojoj vlastitoj suštini. 
 
Morate se izdići iznad toga. Postanite ono što jeste. Aktivirajte i postanite 
funkcionalni sa ovime. Vrijeme je sada, kao što i uvijek je. 
 
I još jedna finalna stvar jer će me ljudi pitati.. u čemu je stvar sa Davidom 
Ickom na početku ovog videa? Vidjeti krista na zemlji na taj način.. ne znam. 
Pogledao sam sliku Zemlje i vidio sam tu sliku drugdje, izgledala je pomalo 
modificirano, stavio sam ju u negativ i tamo je bilo. Ni ne znam da li je David 
Icke to vidio, jer sam i prije vidio tu sliku, možda je, možda nije, ne tvrdim ništa 
samo vam pokazujem što sam vidio. Sjetite se, slika krista na križu je 
podsvjesni simbol koji vas sprečava da govorite istinu. Većina ljudi koji 
pročitaju knjigu Najveća tajna dolaze iz toga na smrt uplašeni. Tako da.. ne 
znam, ne znam da li je Icke svjestan toga. Imam knjigu.. pa, ne mogu vam 
odgovoriti ali samo vam pokazujem što sam vidio. I to je sve što mogu. Ali 
morao sam to staviti za vas. 
 
O.K. moram dodati P.S. ovdje. 
 
Lekcije i otvaranje se upravo ovdje događa ubrzano, mislio sam da sam 
završio sa ovim upload-om i otišao sam u dućan da bi nabavio vegetarijanski 
sendvič i slične stvari, ušao sam tamo i tamo su bili ti drugačiji radnici i mislim, 
znate sve je bilo na mom umu o tome da demoni ne žele da razgovaram o 
ovome, i da me slijede i onda sam počeo osjećati nervozan osjećaj u mom 
tijelu, i mislio sam 'ajde, moram prijeći preko toga, jednostavno se poveži sa 
kreatorom' i bio sam još nervozan, i onda su moje oči pogledale produkt na 
kojem je pisalo 'više', na njemu su bile svakakve riječi ali moje oči su se 
fokusirali na tu riječ, 'više'. 
 
Razmišljao sam o tome više, o tvom značenju i o tome što se događa, počeo 
sam gledati okolo dućana i čekao sam svoj sendvič.. i još uvijek sam osjećao 
to, taj negativan osjećaj.. na kojeg su me pokušavali spojiti, bio sam kao 'ne, 
mogu ja prijeći preko ovoga', i pogledao sam na jedan drugi produkt i pisalo je 
'care away', dakle odstrani svoju brigu o tome, zaboravi na to. I onda sam 
počeo misliti 'oh, ovo je samo iskustvo', to je samo iskustvo u ovoj stvarnosti, 
u kreaciji, i ja sam pokušavao prijeći preko toga.. pokušavao sam. I onda, 
tamo je bila ta žena koja je tražila upute od jednog dečka u tom dućanu 
prirodnog zdravlja(?) i ta druga žena nije znala odgovore pa sam rekao 'ej, 
znam odgovor za to' i dao sam joj odgovore o tome kako doći tamo, i ona je 
rekla 'ok, hvala', rekao sam 'naravno'. I onda sam otišao i uzeo prirodnu sodu, 
imaju prirodne stvari tamo i ja sam to gledao i on je rekao meni, 'čuo sam te 



kada si joj dao upute.. ja osobno sam mislio ono ili ono, i ja sam mislio da ona 
govori o onome ili ovome, i jednostavno nisam mogao shvatiti i onda sam čuo 
to što si ti rekao i tvoje upute su bile egzaktno to.' I onda ono što je došlo u 
moju glavu je jedan misaoni mjehurić, 'o čekaj malo', i zato što sam svjestan 
cijelog ovog načina komunikacije, pa sam pokušavao shvatiti što to znači i bio 
sam ka, 'o misliš one recording koje sam snimao u trećoj fazi?' i on me je 
pogledao i rekao 'da, tvoje upute su bile savršene' i onda sam mislio, 'oh, 
misliš upute za povezivanje sa kreatorom, povezivanje sa bogom ponovno, 
povezivanju sa kreativnim duhom, rajem?' i onda je on odmah rekao 'da, tvoje 
upute su bile savršene'. 
I ako razmislite o tome.. zašto bi netko govorio o tome koliko su savršene bile 
vaše upute, i to dva puta? I mislio sam 'hmm', okrenuo sam se i hodao sam 
tim dućanom, pogledao sam dolje i moje oči su išle ravno prema polici sa 
slatkišima, sa čokoladama, i na etiketi te police je bila riječ 'divine' (Božanski) 
 
Čim sam vidio tu riječ odmah je kliknulo u mojoj glavi i to istodobno, onda je 
žena u dućanu zakašljala. I popravilo je to, jer sam dopustio da se to dogodi. 
Tako da, može dolaziti od ljudi.. ovisi na koju se radio stanicu logirate. 
Nevjerojatno je. Bog je govorio meni i pobrinuo se je da znam, 'da, to su točne 
upute'. 
 
Iako sam vam rekao da bolesna svijest može razgovarati kroz ljude, da, ali 
ako ste na talasnoj dužini ljubavi, onda komandira egom, dozvoljava da i oni 
prime duh. Rekao sam vam da bolesna svjesnost može biti kao agent u 
matriksu, svatko i bilo kada.. ali može i duh. Tamo sam razmišljao o tome, i 
bio sam kao 'wow', jer znate, jednom kada se uhodate sa ovime, znate! Nema 
sumnje u vašem umu, ljudi pitaju da li bog ikada razgovara samnom, da! 
razgovara sa vama kroz svoju kreaciju, i kroz vašu stvarnost. Tako to on radi 
shvaćate li? I razmišljao sam o tome i bio sam kao 'wow, pogledajte to 
pozitivni i negativni ego.. čim sam počeo razmišljati, da bi došli i vidovito me 
napali ja sam postao sav nervozan, ali kada sam to pustio, i bio sam vođen do 
toga da pustim to... 
 
Znate, 'makni to, nemoj brinuti o tome, samo promatraj sve to kao iskustvo' i 
onda sam dozvolio da se dogodi. I tako sam došao do tog muškarca i žene i 
počeli smo razgovarati. I sada, on je bio na božanskoj frekvenciji, i počeo sam 
o cijeloj stvari o komunikaciji ali ovaj puta mi je trebalo kojih 3 ili 4 minute da 
bih poslao cijelu poruku, 'hej, jeste li kada primjetili kako vam život govori? i 
ako mislite u tom smislu da svi imamo svjestan razgovor baš sada ali i da 
postoji veči um koji vodi sve nas kao što vi održavate vaše tijelo' i prošli smo 
kroz cijelu stvar.. i nakon dvije minute dečko je bio kao 'aha!' kao da je već 
znao. 
 
Rekao sam nije li to interesantno, i objasnio sam što se je dogodilo, rekao 
sam da su to bile misli koje su se događale kroz moj um i da su svjesno 
govorili o putu.. dozvolili su mi objasniti kako je sve bilo koordinirano, i onda 
sam vidio policu sa čokoladama sa 'divine' na njoj jer sam govorio o putu do 
kreativnog duha i svega, pitao sam jeste li kada to primjetili? On je rekao; 'da.' 
i ja sam bio kao 'DA! ljudi su svjesni toga!' i rekao sam mu, čovječe.. čudno je 
isprva ali trebalo mi je jedno vrijeme da prokužim ovo, i rekao je 'da.. hvala što 



ste podijelili to, drago mi je da ste me podsjetili na to' i rekao sam: 'nema na 
čemu!', i okrenuo sam se da bi uzeo svoj sendvič i rekao je; 'pa.. hvala vama!', 
u oboje strane. I onda vidovito u mojem umu znao sam što je to značilo. To je 
značilo mnoge stvari… što je i zašto jezik tu ne funkcionira. Kao hvala vam za 
oboje direkcije, oba dva puta. 
 
Što to znači? Što je značilo u tom trenutku, baš kao što sam vam rekao da 
jelen može misliti nekoliko stvari radeći istu stvar. Ovisi. Što je to značilo? Da 
istina, božanska istina, čista istina će biti viđena kao istina iz obadvije strane 
ovog binarnog stanja dobroga i lošega. Ako je istinita. Obadvije strane će se 
morati složiti da je istinita. To je to značilo, i također, iako se je činilo da sam 
ja to njemu rekao, i da sam njega prisjetio, on je također igrao ulogu u 
prisjećivanju mene. Koordinirano od strane duha. I on je to shvatio i on me je 
doveo do toga da znam da je on to shvatio. 
 
Dakle, bivam doveden do ljudi koji znaju ovo što i ja znam, barem na nekoj 
razini, ako bi im rekao oni bi shvatili i to u roku od par minuta. Oni znaju, 
počeli su shvaćati ovo! Shvaćate li? Zato jer, to je vaša kolektivna stvarnost, 
dio ste nečega većeg. I vaše će stanje diktirati vaše iskustvo u njemu, i dakle 
ako se ja brinem o demonskom fokusiranju na mene moja je volja stavljena 
tamo i ja tomu dajem energiju. Ako se jednostavno opustim i dozvolim 
kreatoru da radi ono što radi, onda on to napravi. 
I onda dođem do toga da pomognem ljudima. Onda je stavilo u moju glavu 
kada sam izlazio iz dućana, 'vidiš li kada si dao toj ženi upute? Osjećaj je 
dobar kada pomogneš ljudima, zar ne?', iako je to nešto malo, onda se 
osjećate najbolje. Primijetite kako se sada osjećate. Ono što se je upravo 
dogodilo, kako je bilo dok sam izražavao to sa onom osobom? I objašnjavao 
to, i doveo do toga da to shvati je bilo kao.. inverzno orgazmu. A orgazam je 
cijeđenje vaše kreativne suštine, ovo je kao infuzija toga, Bog kao da puni 
vašu čašu. I dogodi se tako brzo da su ti božanski momenti znanja kao 
suprotnost orgazmu ali ista frekvencija samo umjesto praznenja, vi se punite. 
 
Dovelo me je to toga da to primijetim. 'Vidiš li kako se sada osjećaš? Nakon 
orgazma si prazan, ali kako se osjećaš sada? Osjećaš se živim! zar ne? to te 
je napunilo'.. interakcija, razgovor sa ljudima, kao sa njima, kao drugim 
dijelom tebe.. prije sam gledao onog lika i mislio sam da je nekako čudan, kao 
netko tko bi me napao, i onda je reklo; 'Vidiš, da li sada shvaćaš?'. Kada sam 
vozio kući razmišljao sam i došao sam do znaka stop i mislio sam da je ono 
zaista bilo božansko popravljanje one situacije i također ta žena u autu 
suprotnog smijera od mojeg, direktno kroz, odjednom dodirne svoj nos, iz 
nikakvog razloga, jednostavno dodiruje njezin nos direktno kao odgovor na 
moje misli. 
Uvijek će vam govoriti. I ono može to, jer vidite nije ono kršilo njezinu 
slobodnu volju nego je za dobro cjeline. I prema tome navesti je da se osjeća 
da mora dodirnuti njezin nos je dobro za cjelinu. I to ne mijenja njezino 
svjesno iskustvo dok vozi u svom autu. I onda se sve sklopi zajedno i onda 
sam išao parkirati u tom prirodnom području da pojedem svoj sendvič.. 
razmišljao sam o čovjeku, Kristu, i o tome što je govorio i kako se to čini da se 
događa baš sada i mislim si; 'ne, da li je ovo način? I onda se vjetar podigao.. 
šuuuuuuu. I jednostavno sam mislio.. volim kreativnog duha, jednostavno ga 



volim i volim što radi sa mnom. I vozio sam se natrag kući ali sada sam 
gledao kako ljudi voze pokraj mene i gledao sam ih, sa zahvalnošću i 
ljubavlju. Kao dijete znate.. gledao sam ih i nisam imao otrov u mojem umu, 
kao 'oo pogledaj sebe kako si oblačen, pogledaj te se, vi kako vozite vi kako 
mislite..', kako je moj stari ego razmišljao kada sam mislio da sam 
inteligentan, sada jednostavno mogu gledati ljude i jednostavno imam tu 
ljubav za njih i onda mi je stavilo u um, 'to je ono što ih održava'. 
 
Bez obzira da li znaju za vas ili ne, kada vi pogledate njih, i njihovu sliku i 
njihovu suštinu i volite ih, to ih održava. Baš kao što i negativna energija 
utjeće na ljude, ljubav će ih održavati. Samim time što ih volite. Zato jer ste 
dio nečega večega. I sada kada ste svjesni njih, povezani sa njima, i to će 
utjecati na njih. Kako voze niz cestu to može pokrenuti određenu misao ili 
štagod, ali održava njihovu suštinu. Svaki puta kada pogledate nekoga iz 
trenutka u trenutak sa ljubavlju, to je kao da priključite i punite im bateriju za 
trenutak. To im daje tu energiju, to im daje održavajuću suštinu ove cijele 
stvarnosti. 
 
I opet je reklo; 'voli moje druge kreacije, oni su ti. Ja sam u trbi, ti i u njima. 
Ako pomažem tebi, i ako sam u njima, što ti to govori? Da, sada upravo 
postoji problem ali vidiš, čim se više fokusiraš na mene,' reklo je, 'suštinu 
ljubavi i života, kreativnog duha… to ću te više voditi, to ćeš više imati 
komunikacija samnom jednostavno se trebaš otvoriti tome', uvijek je bilo tu. I 
jednostavno me je vodilo, jednostavno je bilo divno i smiješno je jer znam da 
su ljudi iskusili ovo. Ali nisu znali kako dobro objasniti ljudima. I reklo je 'ovo je 
uloga koju igraš, u tvom izlječenju možeš biti iscjelitelj, igrati aktivnu ulogu i 
sretan sam ako ovo razumiješ. Sretan sam ako si ti to objasnio. Ti i tako 
nećeš biti jedini koji će to objasniti. Ne trebaš nositi cijeli svijet na svojim 
leđima. Igraš svoju ulogu. Ovo se neće zaustaviti..' i znate, vjetar je opet 
zapuhao ispred moje kuće. Mislim, kreativni duh je sada kao 'opusti se!' 
'opusti se i slijedi svoj put', 'nauči svoje lekcije', 'slijedi svoj put', 'uvijek budi 
fokusiran na meni kao ljubavi, duha, onog koji održava, kreatora.' I duh bi 
govorio meni kroz vjetrove, zvukove, ptice, 'slažem se, da. Pogledaj koliko 
radosti imaš'. 
 
Pogledao sam okolo i bio sam pokraj jezera, sunce je sijalo na jezero i nekako 
je reklo, kroz život: 'za tebe', 'svi ljudi i životinje, za tebe' i za njih ti bi bio dio 
onoga što bi ja rekao njima; 'za vas'. To si za svakoga i oni su za sve, i ovo je 
za tebe, i ti si za njih. Pa sam polako hodao okolo, jednostavno.. niste sami, 
toliko niste sami.. kada se otvorite na ovaj način, nećete biti sami. Čekao sam 
i tamo je bio taj jedan mali most, dugačak tri metra iznad jame koja je imala 
vodu u njoj, i snijeg se topio i tamo su bile te dvije patke.. 
 
Seo sam, patke su priznale moje prisustvo, isprva su bile preplašene od 
mojeg prisustva, i ja sam smirio svoj um. I pogledao sam ih, i rekao sam im u 
mojem umu 'volim vas', 'neću vam nauditi', i par puta bi ljudi prolazili i oni bi ih 
uznemirili, i ja sam pitao patku, sasvim iskreno mojim umom, 'da li ste vi 
povezani sa duhom?', i jednostavno je mahnule su glavom, pitao sam 'da li 
ste svjesni mojih misli?', mahnule su glavom. Pitao sam; 'da li bi ste došli k 



meni?', nisu. Sada upravo se je opet onaj vlak oglasio.. cijela ova stvar je 
jednostavno.. osjećam se kao da se vraćam iz kome ili nešto slično. 
 
Pogledao sam patku i mislio sam u sebi… 'pitam patku da dođe k meni, ali to 
se ne događa', i onda sam se sjetio lekcije koju sam vam rekao u 'the healing 
begins now', 'nada da će doći i vjera da neće.. ' i onda sam shvatio, 'o da, to 
sam ja unutar te patke', 'to sam ja, ono što teče kroz mene teče i kroz nju, ono 
što animira mene animira nju', ista je stvar i čim mi je to došlo u glavu.. paf! Te 
dvije patke su se okrenule i počele plivati prema meni. I onda su ti bjegunci 
projurili pokraj i otjerali su ih, i onda sam pokušao ponovno. Rekao sam, i tako 
'dođite k meni', nisu. I onda sam jednostavno shvatio, vi ste ja, vi ste ja unutar 
drugog tijela, veći dio mene unutar toga tijela i uma, paf! Okrenule su se i 
počele su plivati do mene. 
 
Vlak je pomagao, vjetar se pojačavao, verifikovao je to što se je događalo. I 
rekao sam.. 'dakle shvaćate, svjesno shvaćate?' i mahnuli su glavom. I onda 
sam im dao do znanja, rekao sam 'ok' i počele su raditi svoju stvar, čistiti 
svoja perja, i rekao sam 'dakle shvaćate to da imate vaše svjesno iskustvo?', i 
mahnule su glavom za mene, 'da, imam svoje svjesno iskustvo ovoga kao i ti, 
ali također i znam da si ti ja', 'i zato se bojim ljudi jer oni to ne znaju.' I ja sam 
rekao; 'ok' i to ne jezikom, nego sa namjerom, pa sam vizualizirao da ću sada 
ustati, ne želim vam smetati, shvaćate li to? Da ću ustati i otići?', i mahnule su 
glavom, i ja sam rekao; 'ok', ustao sam i otišao i one se nisu preplašile, nisu 
se pomaknule. I rekao sam im, 'hvala vam puno' i opet su mahnule glavom 
meni. I onda sam ja mahnuo glavom i rekao sam 'hvala vam opet' i oni su 
mahnule njihovim glavama. Znate? I znate, kada postanete vidoviti na ovaj 
način znat ćete da komunicirate sa njima. Nema pitanja. 
 
Opet sam se šetao okolo jezera, i vjetar je opet zapuhao, i onda me je dovelo 
do toga da shvatim, 'tko ti pomaže cijelo ovo vrijeme'', vi. Veći dio vas. Vi ste 
upravljali vjetrom, ne vaša osobnost. Ono što animira vas. Zato jer ono jeste 
vi, skalarna stvarnost. To je ljepota života dok imate vaše svjesno iskustvo, 
da. Ali ono jeste vi. Duh. To vas čini dušom. I tako ako volite duh, i ne želite 
izgubiti vašu dušu, vi jeste Veći Duh. Tako da vi nećete do dopustiti. 
 
Pogledajte okolo vas, divno je! Dizajn je divan. I vi se otvorite tome, i ludo je 
jer shvaćate, ako niste povezani sa ljubavlju ili duhom, otvoriti ovome vas 
može mučiti, mene sigurno je kroz ovaj proces. I činilo se kao apsulutnom 
noćnom morom. Odvajanje od Kreatora je pakao. Pakao nije odredište, ono je 
odvajanje. Ako se otvorite ovome i niste povezani sa Kreatorom ono vas 
može proždrijeti. Ali ako ste povezani sa Kreatorom i duhom, zabavno je! Sve 
što vam mogu reći je da je u pitanju najzabavnija zabava u egzistenciji! Život 
je super! Kada ste povezani sa duhom, kada razumijete cijelu stvar – zabavno 
je! Toliko se toga otvara vama.. nevjerojatno je. 
 
Sve informacije su tamo. Život je nevjerojatan i reklo je; 'da, ljudi će morati 
otići van u prirodu da bi ponovno postali ljudi. Koliko god čudno to zvučalo, 
nije u pitanju samoća ali morate se maknuti od ljudi i biti u interakciji sa 
životom ponovno tako da se možete nositi sa time da idete natrag u ljudsko 
društvo i da bi mogli odlučivati.. jer su zaraženi, znate? Tako da ih možete 



gledati i voljeti ih, počekao sam gledati sve te ljude, i imao sam ogromne 
debele ljude kako dolaze i mršave ljude, i jednostavno ih sve volim jer sam 
shvatio – konačno, to sam ja! U njihovom tijelu, sa njihovom osobnošću i u 
njihovom tijelu, to je samo drugi dio mene koji je unutar njihove paradigme. I 
jednostavno znate to. 
 
Vi ste unutar njih! I gledate kroz filtlere njihove osobnosti – sebe! To nije 
nikakva čudna subjektivna stvar.. to je samo priroda života. I oni će imati 
svoju osobnost zato jer je to dio kreacije, individualnost. I nema ničega lošega 
u poštivanju toga i znanju o tome.. reklo je, 'jednom kada se to shvati, i kada 
ljudi shvate da jesu samo jedna stvar koja animira sve vas, i kroz dan možete 
biti plutajući prst, možete se otvoriti i komunicirati, možete imati vaša iskustva, 
ali jednom kada shvatite to.. povezat ćete se sa time. I životinje to znaju.. 
volim to što možete razgovarati sa njima! I reklo je: 'da li vidiš koliko imaš 
radosti'.. ono to ne kaže ali razumijete na što mislim, već samo to stavi u vaš 
um, shvatite.. *zvuk vlaka*, vlak sve potvrđuje to što sada govorim.. a vi ste 
kao 'vlak!?', jednostavno počekajte. 
 
Ona prava božja djeca se igraju. To je ono što radite. To je ono što život jeste. 
Igrate se i učite.. igrate i poštujete. Ponovno ćete se osjećati kao dijete, hodati 
ćete kroz šumu i osjetiti ćete svaki detalj i lijepotu toga i ne možete se nositi 
sa time ako niste povezani sa duhom ali jednom kada se otvorite jednostavno 
poštujete sve to. Svuda je gdje gledate, jednostavno 'wow!', i razmišljao sam 
o sebi da sam bio kao nativni amerikanac kada je sve bilo čisto ovdje i kako 
sam bio u takvom poštivanju života, i dara… 'za vas', 'uživajte'. Znate? Zemlja 
je za vas i vi ste za nju. I sve je savršeno. Jednostavno je savršeno. Božja 
djeca su zaigrana.. igranje znači da se igrate u šumi, uživate. Uzimate sve to 
unutar. 
 
I tako.. sve što vam mogu reći za sada je, idite van i napravite to! Idite van i 
igrajte se sa ovime. Ponovno se spojite sa duhom. Nište nije interesantnije, 
kažem vam. Fascinantno je! Sjetio sam se.. znam da ako bi prije dvije godine 
čuo nekoga kako razgovara kao ja bi bio kao - 'da, znam. Postoje svakakve 
zanimljive stvari u šumi, život je super i sve.' 
 
NE! Imao sam pokrivače, čak i da bi se složio sa ovime prije tri godine 'da, 
priroda je super, da rijeka je lijepa', oo ništa od toga nije tako kada se spojite 
sa duhom. Onda je jedna potpuno drugačija igra loptom, ovo nije analitična 
stvar ovo je.. jednostavno ćete morati vidjeti. I osjetiti, i iskusiti. Život je super, 
nevjerojatan, veličanstven, jednostavno je nevjerojatan! I duh je baš toliko 
koliko ste vi, ja i sve. Tako da ste vjerojatno skužili do sada, da za mnoge vas 
koji slušate mene.. ja sam samo drugi dio vas, vodim vas, govorim vam ono 
što niste bili sposobni dobiti od vašega vlastitog duha, da bi vas doveo do 
toga da se spojite sa vašim duhom, tako da možete imati toliko zabave sa 
ovim koliko je imam i ja. Jako je zabavno biti zaljubljen u duha koji stvara sve. 
 
I molim vas učinite mi uslugu, ovo je najbitnija informacija koju svatko treba 
znati. Na planeti Zemlji sada. Jer bez ovoga znanja.. izgubljeni ste. Ok? 
Razmišljajte o tome da kao da imate užasan vid i kao da vam netko da 
naočale. 



 
 
Za um. Za srce. Svatko treba znati ovo. Ovo ne može biti situacija u kojoj 
postoji samo 200 slušatelja ove informacije. Morate učiniti sve što možete, da 
ako odete vani i naučite ovo, dovedite ostale ljude do istog dara o znanju o 
ovome. Ok? Ovo nije o meni, i niti neću ostati online, nije o tome koliko će 
sljedbenika Jonathan dobiti, jel se šalite!? Ovo nije o meni. O vama je i o 
svemu. Vidjet ćete, ne treba vam kult, grupa, ne treba vam ništa od toga. Ovo 
je za vas. Ovo je za vaše buđenje. Ovo je za to da vas podigne iz mrtvih. I 
vidjet ćete. Ništa vam neće dati tu radost kao dok ćete se sjetiti da postoji 
ljubav u vama i što ljubav zaista jeste, što svjesnost zaista jeste. Ništa vam 
neće dati veću radost, od ljubavi. 
 
Voljeti znači poštivati, bez obzira na podsticaj. Jednostavno je u vama. I onda 
kada to napravite, vratit će vam se. I lekcije će vas dovesti do toga, shvaćate 
li? Svi ćete dobiti vaše individualizirane lekcije. Obećavam vam. Namijenjeni 
točno vama, da bi vas se ponovno dovelo do svjesnosti i ljubavi za duha. 
Znate, ljudi ponekad rade previše određenih stvari.. 'misticizam', pa.. životinje 
to sigurno ne nazivaju misticizmom. Oni to zovu životom. Obiljem. 
Hodao sam šumom i shvatio sam zašto si ne bi smijeli oduzeti život. Neka 
Kreativni Duh odluči kada je vrijeme za to. Jer kada ste u poštivanju života vi 
znate za vaše vodstvo i obilje. Nema razloga da napravite to. Ok? i ako bi 
ikada došlo do situacije kada bi život postao previše bolan.. a vi ste povezani 
sa duhom ovako, ono će vas voditi. Nemojte misliti suicidalno. Jer kada ćete 
biti podignuti iz mrtvih sjetiti ćete se koliko je sve ovo cool! 
 
Kažem vam, morate izgraditi svoj dom na stijeni. Drugačije se ovo može 
pretvoriti za noćnu moru za vas. Ali ako učinite to sa namjerom da se 
povežete sa svojim duhom, kada se kalibrišete, kada počnete učiti svirati tu 
gitaru počet ćete dobivati te žuljeve na prstima, koji su ignoriranje imputa 
odvojene suštine, dobiti koordinaciju, i počnete svirati.. zabavno je. Toliko je 
zabavno.. i ljepota toga je kada ste sposobni imati takav efekt nad vašom 
stvarnošću. I tu ljubav i iskustvo sa time. Kada znate da sve što gledate ste vi, 
nećete povrijediti bilo šta. Nema opasnosti od toga. 
 
I ako idete ovim putem, pravim putem, sa božanskim duhom, ako ste izvan 
balansa ono će to ukloniti. Jednostavno zato.. ne može poći po zlu. Ovo je 
život. I govorit će vama, voditi vas, budite svjesni svakog zvuka, svakog auta 
u pozadini koji možda vrti svoje gume, grupu kako galami u pozadini na igri, 
skupinu guska kako lijete preko.. budite jako svjesni svega. I kada radite to u 
zahvalnosti i poštovanju, biti ćete mirni, i dopašće vam se! 
 
Vidjet ćete, u određenom momentu, svima vama, jednostavno će kliknuti. Baš 
kao i što ste odjednom sposobni odsvirati onaj akord, iz ničega na gitari, 
jednostavno će kliknuti. Ne znate kada i ne znate gdje, ali ćete zasigurno znati 
da se je dogodilo. I događa se. Počnite u prirodi, ok? počnite u prirodi jer 
životinje će vas naučiti. One će vas voditi jer su one također animirane, one 
su anemirane od duha i u punoj su svjesnosti svakog trenutka o ovim 
stvarima. Vrijeme je za vas da učite iz kreatorovih kreacija, od patke, jelena, 
guska, vjeverica, od svih njih. 



 
I tako... povežite se sa duhom, govorim u krugovima sada ali zaista to želim 
razjasniti. Bazirajte ovo na ljubavi i na duhu koji je u vama i u svima, čak i ako 
su zaraženi suštinom koja ih pokušava odvojiti unutar njih - u njima je duh. 
Znajte to i znajte da je taj duh – vi. Možete se svađati sa njima, natjerati ih da 
se osjećaju loše o sebi i zlo o samima sebi kada su oni drugi dio vas, ili želite 
izliječiti to? Što bi vas učinilo da se osjećate bolje? Ako oni jesu vi, razmislite 
o tome. 
 
Što je najveći dar? Najveći dar ikada je oprost. Ne božja oprost za vas, nego 
kada vam daje i fuzira u vama sposobnost da oprostite sebi i svima drugima. 
Največi dar nije kada molite duha za oprost i kada vam on oprosti, ne. Najveći 
dar je kada je vaš duh aktiviran, i kada oprostite sebi i svima drugima. To je 
ljepota zato jer možete uraditi to samo kada shvatite ove stvari. Transformirat 
će se od teorije i filozofije, u stvarnost. 
 
Neporecivo. 
 
I tako, idite vani i igrajte se. 
 
Hvala vam na slušanju! 
 
(Shvatate li sada? Ne? Shvatićete. Znate da vas volim, zar ne? Da - Richard 
Bandler - volim i tebe. Nisam napadao tebe nego ono što se dešava. Lično 
nisam savršen. Ti si ja. I čekam da i ti to shvatiš. 
 
Devojki iz "Desteni Universe" - da li uopšte moram da govorim? Ti i tvoje 
simpatično lice :) Shvatićeš. 
 
Izvinjavam se svima sa kojima sam se možda svađao tokom ovog procesa. 
Da samo znate pod kakvim sam pritiskom. Opraštate li mi? 
 
Ništa nije uklesano u kamen za Kreativni Duh. To da jeste je zamka. Kreativni 
duh oslobađa, može raditi ono što želi, kad želi, i kako želi. On je unutar vas. 
Univerzalni kreativni duh jeste. Ljudi, životinje i bića na zemlji jedva čekaju da 
vas počnu učiti. Naučite da razgovarate sa njima - čekaju vas. 
 
Kada to postignete, prestaćete ih jesti. Probudite se - čak i ti pilići ste vi. Ovaj 
jelen ste VI. I ovaj miš. Videćete. 
 
Opraštaju vam za ono što ste radili njima - jer ne znate šta činite. Oprostite i 
sami sebi! Tada ćete spoznati Boga. 
 
 
Kraj 
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